
KERBELA'YI UNUTMADAN

Bahçeşehir 2. Kısım Mahal-
lesi'nde yaklaşık 400 kişinin

yaşadığı Sedir Evleri Sitesi ile Kar-
delen Villaları Sitesi sakinleri, site
çevresindeki inşaatlara ait hafriyat
kamyonlarının yoldan geçerken
kaldırdığı toz nedeniyle mağdur
olduklarını belirterek eylem yaptı.
Sedir Evleri Sitesi Yöneticisi Metin
Kaya, “Yaklaşık 1 aydır bunu yaşı-
yoruz. Hem de 24 saat yaşıyoruz
gecenin bir vakti damper sesine

uyanıyoruz. Camı açamıyoruz, aç-
mazsak nefes alamıyoruz. En az
belki de yüz defa belediyeye yazı
yazdık, dilekçe verdik. Çözüm
yok” dedi. Site sakinlerinden
Eyüp Akyıldız ise tozdan 
dolayı nefes alamadıklarını
vurgulayarak “Tozdan yaşa-
nacak yer kalmadı. Tüm 
eşyalar, evin içi her şey toz.
Bitkiler dahi ölüyor bu 
tozdan” diye konuştu.
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GÜNLÜK SİYASİ GAZETE

Meteorolojiden Marmara Böl-
gesi için sıcak hava uyarısı

geldi. Meteoroloji 1. Bölge Müdür-
lüğü Bölge Tahmin Erken Uyarı
Merkezinden yapılan açıklamada, 1-
6 Ağustos’ta hava sıcaklıklarının his-
sedilir derecede artacağının tahmin
edildiği belirtildi. Bölgedeki sıcaklık-
ların mevsim normallerinin 4 ile 8
derece üzerine çıkabileceği aktarılan
açıklamada, sıcaklıkların İstanbul’da
29-34, Edirne’de 32-39, Kırklare-
li’nde 31-37, Tekirdağ’da 27-32, Ko-
caeli’nde 32-38, Sakarya’da 31-37,
Yalova’da 28-34 derece olacağının
öngörüldüğü kaydedildi.
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Marmara için
sıcak bir uyarı!

Şile Sofular Köyü'nde sahilde
denizde top mermisi bulundu.

Jandarma ekipleri tedbir amacıyla
plajı vatandaşlara kapattı. İstanbul
Valiliği'nden yapılan açıklamada,
"SAS timleri tarafından bölgede ta-
rama faaliyeti sürmekte olup tespit
edilen mühimmatın imha işlemi,
1200 metrelik yarı çaplı sahada yer-
leşim yerlerinde ve plajlarda gerekli
emniyet tedbirlerin alınmasına mü-
teakip 2 Ağustos tarihinde gerçek-
leştirilecektir" denildi. I SaYFa 9
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Denizden top
mermisi çıktı

Memur ve memur emeklileri-
nin 2024-2025 yıllarındaki

mali ve sosyal haklarının belirlene-
ceği 7. Dönem Kamu Toplu Sözleş-
mesi görüşmeleri bugünkü ilk
toplantıyla başlayacak. Yaklaşık 4
milyon memur ve 2,5 milyon
memur emeklisini ilgilendiren söz-
leşme süreci ağustos ayı boyunca
devam edecek. Çalışma ve Sosyal
Güvenlik Bakanlığının ev sahipliğin-
deki ilk toplantının açılışını Bakan
Vedat Işıkhan yapacak. I SaYFa 6
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Memurlar
zam istiyor
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Bahçeşehir'de hafriyat kamyonlarının neden olduğu aşırı tozdan şikayet eden mahalle
sakinleri yolu kapatarak eylem yaptı. Son bir aydır toz sorununun daha da arttığını belir-
ten mahalle sakinleri soruna bir an önce çözüm bulunmasını istedi. Mahalleliler, “Affeder-
siniz insan mıyız mal mıyız belli değil toz duman içinde, zehir içinde oturuyoruz” dedi

Gerçeklerden HABERDAR Olun

Galatasaray Kulübü ile
azerbaycan enerji şirketi

SOCar arasında, futbol takı-
mının UeFa organizasyonu al-
tında oynayacağı tüm avrupa
maçlarında giyeceği formanın
göğüs kısmında da yer alacağı
sponsorluk, reklam ve tanıtım
hakları anlaşmasının imza tö-
reni gerçekleştirildi. I SaYFa 14
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İBB Başkanı Ekrem İma-
moğlu, Alevi vatandaşların tut-

tuğu 12 günlük Muharrem
Matemi’nin ardından pişirilen aşure
lokmasına ortak oldu. Gaziosman-
paşa Cemevi’ndeki buluşmada ko-
nuşan İmamoğlu, “İnancımızın iyi
dileklerine, iyi emirlerine rağmen,
zalim olmayı tercih edenleri ve Ker-
bela'yı asla unutmayacağız. Bu za-
limliği bileceğiz. Bu katliamları
bileceğiz. Birlikte yaşamanın, mutlu-
luğun, huzurun, barışın, dayanışma-
nın mücadelecisi ve neferleri
olacağız” dedi. I SaYFa 7
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huzur ve barış
neferi olacağız

CHP'DE DEĞİŞİM

MHP Genel Başkan Yardım-
cısı ve İstanbul Milletvekili

Semih Yalçın, “CHP'de değişim,
mevcut genel başkanın değiştirilme-
sinden başka manaya gelmemekte-
dir. Zaten partide ve kamuoyunda,
sürekli mağlup bir genel başkan pro-

filinin değiştirilerek
yerine alternatif ve
muhtemel adayların
gündeme getirilmesi
de bunun delilidir.
Biri gelecek, biri gide-
cek ve CHP yine aynı
CHP olarak kalacak,
buna ihtimal veriyo-
rum” dedi. I SaYFa 7
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bir anlam
taşımıyor!

Galatasaray’a
yeni sponsor

BELEDİYEYE YAZDIK DİLEKÇE
YAZDIK ÇÖZÜM YOK

Kardelen Villaları Site Yö-
neticisi Ferhat Gültepe ise

“Yaklaşık 1.5 yıldır yan tarafta bu-
lunan inşaattan dolayı aşırı toz-

dan,  hem sağlık hem de
görüntü açısından aşırı rahat-
sızlık çekiyoruz. 1.5 senedir
başvurmadığımız yer kalmadı.

Ya bir an evvel yapsınlar,
gerekli önlemleri alıp en
azından sulama yapsınlar,

ya da belli bir saatte çalışma

yapsın” tavsiyesinde bulundu. 
Site sakinlerinden Mustafa Benzer
de çocukların tozdan dolayı hasta
olduğunu ifade ederek, “Çocuklar
tozdan topraktan hasta oluyor.
Hiçkimse rahat edemiyor. Bura-
dan gece saat 3'te 4'te kamyon 
geçiyor, deprem oluyor diye uya-
nıyoruz. O da bir sıkıntı.  Sofraya
yemek yemeye oturacağız üç kere
sofra siliyoruz tozdan topraktan”
ifadelerini kullandı. I SaYFa 9
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TOZ YÜZÜNDEN EVDE YEMEK
BİLE YİYEMİYORLAR

INSAN MIYIZ
MAL MIYIZ!

yakup 
tezcan

haber

ÇOLUK ÇOCUK HASTA OLDU

Site sakinlerinden Mustafa Benzer de çocukların tozdan dolayı hasta olduğunu ifade ederek, “Çocuklar
tozdan topraktan hasta oluyor. Hiçkimse rahat edemiyor. Buradan gece saat 3'te 4'te kamyon geçiyor,
deprem oluyor diye uyanıyoruz. Artık buramıza geldi, yolu kapatmak zorunda kaldık” dedi. 

Büyükçekmece Belediye-
si’nin yıllardır logosunu

süsleyen ve Belediye Başkanı
Dr. Hasan Akgün'ün geçmişte,
“hayallerimin projesi” dediği
Endem Televizyon kulesinin sa-
tışına bugün start veriliyor. Bi-

rinci arttırma bugün başlayıp 8
Ağustos’ta son bulacak. 249
milyon 395 bin liranın üzerinde
teklif veren çıkmazsa ikinci
açık arttırmaya geçilecek.
İkinci arttırma ise  30 Ağustos
tarihinde yapılacak. I SaYFa 5
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anıl 
boduç

özel haber
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AGACLAR
KAZANDI!

Kömür sahası için
ağaç kesiminin yapıl-

dığı Akbelen'de yurttaşlar,
Muğla Valiliği'nin “Orman
Genel Müdürlüğü tarafın-
dan başlatılan çalışmalar
sona ermiştir” açıklama-
sına rağmen ağaç kesimi-
nin devam ettiğini fark etti.
Kesimin yapıldığı alana

tırmanmak isteyen yurt-
taşlara jandarma engel
oldu. Yurttaşların ağaç ke-
simine tepkisinin ardından
ise kesim işlemi durdu.
Öte yandan valilik kara-
rına rağmen ağaç kesme
işlemi yapanlar hakkında
suç duyurusunda bulunu-
lacağı öğrenildi.
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Keyfi
yerinde!

Nurgül Yeşilçay,
sevgilisi Necati
Kocabay ile bir-
likte tatile çıktı.

Tekne tatili yap-
mayı tercih eden
Nurgül Yeşilçay
ile Necati Koca-

bay, keyifli halle-
riyle dikkat çekti.
Siyah bir mayo-
kini giymeyi ter-
cih eden Nurgül
Yeşilçay, her fır-
satta sevgilisiyle

romantik anlar
yaşadı. Tatili

hakkında konu-
şan güzel

oyuncu, “Keyfi-
miz yerinde,

mutluyuz” diye
konuştu. 
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O ÇIKIŞI REDDETİ

İYİ Parti Sözcüsü Prof. Dr. Kür-
şad Zorlu, yerel seçimlerde Eski-

şehir özelinde AK Parti-MHP’nin
desteklenebileceğini söyleyen partisinin
Eskişehir Milletvekili Nebi Hatipoğ-
lu’nun açıklamalarına yanıt verdi.

Zorlu, “Ortaya konu-
lan bu görüş, vekili-
mizin kendisine aittir.
Bu görüş partimizin
kurumsal kimliğini
temsil etmemektedir.
Bizim iki temel özelli-
ğimiz var. Böylesine
stratejik ve seçim sü-
recini etkileyebilecek

bir konuda, yetkili kurullarımız gö-
rüşlerini alarak kararlarımızı şekillen-
diririz. Bu şekillendikten sonra da
kurumsal görüşümüzün açıklandığı
merciler bellidir” ifadelerini kullandı.
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Partimizin öyle
bir kararı yok!

Sosyal medya hesabından yaptığı payla-
şımda Zeytinburnu'nda birçok yeniliğe 

imza attıklarını anlatan İBB Başkanı Ekrem
İmamoğlu'na, Zeytinburnu Belediye Baş-

kanı Ömer Arısoy; “Ah başkan, vah başkan” 
diyerek tepki gösterdi. Arısoy, “Evet çok şey

değişti ama bunun sizinle bir ilgisi yok,
gölge etmeyin başka ihsan istemez” dedi

“Zeytinburnu’nda
çok şey değişti”

diyerek; taşkınları önle-
yici altyapı yatırımlarını,
Balkan Şehirleri Parkı'nı,
yol yenilemeleri, kentsel
dönüşümleri, imar çö-
zümlerini, Bölgesel İstih-

dam Ofisi ve yeni
İSKİ Hizmet Bina-
sı'nı Zeytinburnu'na

kazandırdıklarını
anlatan İBB 
Başkanı Ekrem

İmamoğlu'na, Zey-
tinburnu Belediye

Başkanı Ömer Arısoy
tepki gösterdi. Arısoy,
“Ah başkan ah, vah baş-
kan vah. İSKİ hizmet bi-
nasının yapımı AK Parti
döneminde başladı.
Mart 2019’da camları
bile takılmış hâldeydi. 2
yıl bekletip açılış yaptınız.
Neyi beklediniz? Evet
burada çok şey değişti
ama inanın bunun sizinle
bir ilgisi yok. Biz diyoruz
ki lütfen gölge etmeyin
başka ihsan istemez”
dedi. I SaYFa 4
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GÖLGE ETME BAŞKAN
İHSAN İSTEMEZ!

selvi 
sarıtaç

haber

AH BASKAN
VAH BASKAN

Borç 
için biri
öldürülür
mü? Sayfa 9
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1 00 karaciğer hücresinden 5 tane-
sinin ya da karaciğerin ağırlığının
yüzde 5'inin yağlanmasına karaci-

ğer yağlanması diyoruz. Karaciğer yağ-
lanması, alkole bağlı ya da alkol dışı
sebeplerle oluşan klinik bir tablodur. Bu
hastalığın ciddiye alınmasını ve son de-
rece önemli bir sorun olmakla birlikte ye-
terince bilinmediğini söyleyen Genel
Cerrahi Uzmanı Prof. Dr. Kemal Peker,
Non alkolik yağlı karaciğer hastalığının
yani alkole bağlı olmayan karaciğer has-
talığının günümüzde karaciğerin en yay-
gın hastalıklarından biri olduğunu belirtti.
“Bu sorunun tüm toplumda yaklaşık
yüzde 30 oranında görülmekle birlikte
önümüzdeki süreçte karaciğer sirozunun
ve buna bağlı karaciğer naklinin en sık ne-
deni olacağı düşünülmektedir” diyerek
önemli uyarılarda bulundu. İşte açıkla-
maları:

Tedavide geç kalmayın

Hastalık erken dönemde belirti vermediği
için hastalar, doktora müracaat etmeyebi-
lir ve geç kalabilir. Karaciğer yağlanması
tespit edilen hastaların yakın takip edil-
mesi, diyet ve aktivite programlarının er-
kenden ayarlanması gerekiyor. Aksi
durumda, tablo tamamen kronikleşti-
ğinde yapılacak tek şey karaciğer naklidir.

Obeziteye dikkat edin

Karaciğer yağlanması, alkole bağlı ya da
alkol dışı sebeplerle oluşan klinik bir tab-
lodur. Alkole bağlı sebeplerle gelişen ka-
raciğer yağlanmasında kadın için günlük
20 gram, erkek için ise 30 gram ve üstü
alkol tüketiminin gerçekleşmesi gerekiyor.
Karaciğer yağlanmasında obezite önemli
rol oynar. Günümüzde obezitenin çok
ciddi bir problem olmasıyla karaciğerdeki
yağlanma oranları artmış durumda. Non
alkolik karaciğer yağlanması oranı popü-
lasyonlara göre değişmekle birlikte orta-
lama yüzde 30 civarındadır. Tüm
karaciğer yağlanmaları siroz ile sonuçlan-
maz ama hastaların erken tanı ve takibi
bu anlamda büyük önem arz etmektedir.
Kronik bir hastalık olan obezite devam
ettiği müddetçe karaciğerde yağlanma te-
tiklenir. Diğer yandan; hiperlipidemi dedi-
ğimiz kandaki liflerin arttığı tablolar,
hipertansiyon hastalıkları, kronik hepatit
taşıyıcıları, obezite cerrahisi sonrası ve

diğer başka birçok nedenle karaciğerde
yağlanma oluşabilir. Bu nedenle hastala-
rın tanı ve takipleri büyük önem taşır.

Geç dönemde belirti verir

Karaciğer yağlanması erken dönemde
herhangi bir bulgu vermez. Bununla bir-
likte nadir de olsa hastalar sağ üst kad-
ranında dolgunluk hissedebilir. Bazen de
karaciğerin gerilmesine bağlı olarak sağ
üst kadranda ağrı hissedilebilir. Tablo
ilerledikçe fibrozis (karaciğerde yara do-
kusu oluşumu) ve sirozun geliştiği aşa-
malarda bulgular daha belirginleşir;
erkeklerde tüylerde dökülme, ciltte birta-
kım değişiklikler olabilir. Hastalık bir üst
aşamaya ulaştığında ise karın boşlu-
ğunda sıvının birikmesine bağlı asit 
gelişimi, ciltte ve venöz ağda 
değişikliklerle kendini gösterir.

Pijamaların veya yatak
takımlarının sırılsıklam ola-
cak kadar şiddetli olan gece

terlemeleri sizi gece boyunca uyan-
dırabilir. Genellikle endişelenecek
bir şey olmasa da, lösemi, lenfoma,
kemik kanseri, karaciğer kanseri,
mezotelyoma ve karsinoid tümörler
dahil olmak üzere birçok farklı kan-
serin erken belirtileri olabilirler.
Bunun neden olduğu tam olarak
belli değil, ancak vücudun kanserle
savaşmaya çalıştığının yanı sıra
hormonal değişikliklerin bir işareti
olabilir. Ek olarak, kanser bazı du-
rumlarda vücudun kendini soğut-
mak için aşırı terlemesine neden
olan ateşe neden olabilir. Bu, kan-
ser tedavisi görüyorsanız da olabi-
lir. Amerikan Kanser Derneği’ne
(ACS) göre, kanser hastalarında
ameliyat, radyasyon, kemoterapi ve
bazı ilaçları almaktan kaynaklanan
sıcak basmaları ve gece terlemeleri
olabilir. ACS’ye göre dikkat edil-
mesi gereken işaretler arasında vü-
cudunuzun bir veya daha fazla
bölgesinde alışılmadık derecede sı-
caklık hissetmek, günün herhangi
bir saatinde ıslak veya nemli bir
cilde sahip olmak, nemli çarşaf ne-
deniyle uyanmak, üşümek ve ciddi

miktarda ter sayılabilir.

Her terleme bir değil

Bununla birlikte, çoğu zaman, özel-
likle bir sıcak hava dalgası sırasında
veya terlemeye daha yatkınsanız,
gece terlemeleri kanser belirtisi değil-
dir. Daha yaygın olarak, gece terle-
meleri menopoz veya hamilelik,
düşük kan şekeri, bazı ilaçlar veya
stresten kaynaklanan hormonal deği-
şikliklerin bir işareti olabilir. Yatma-
dan önce egzersiz yapmak, alkol
almak veya uyumadan önce baha-
ratlı yiyecekler yemek bile gece terle-
melerine neden olabilir. Kanserden
kaynaklanan gece terlemeleri daha
kalıcı olma eğilimindedir ve ateş eşlik
eder, oysa menopoz veya daha yay-
gın nedenlerden kaynaklananlar sa-
dece ara sıra meydana gelir. Kanser
hastalarında bu genellikle yorgunluk
ve açıklanamayan kilo kaybı gibi
semptomlarla birlikte ortaya çıkar.
Gece terlemesinden şikayetçiyseniz,
yatmadan önce soğuk bir duş alarak
veya klimayı veya vantilatörü açarak
vücudunuzu serinletmeyi düşünün.
Pamuk veya keten gibi bazı yatak
malzemeleri de nemi polyester gibi
malzemelerden daha iyi emer.
HABER MERKEZİ

Oturma odasını süpürmek veya ağır
yiyecek poşetleri taşımak, spor salo-
nunda bir saat geçirmeye kıyasla pek

egzersiz gibi gelmeyebilir.  Ancak araştırmalar,
bu günlük görevlerin “zevkle” yapıldıkları sürece
kanser riskini önemli ölçüde azaltabileceğini
gösteriyor. Avustralya’daki Sidney Üniversi-
tesi’nde yapılan araştırmaya göre, orta yaşlı ye-
tişkinlerde, günde sadece dört dakika yoğun
aktivite yapmak, genel kanser riskini yüzde 18
oranında azalttı. Bilim insanları, ileri yaşta olup
da hareketsiz yaşam tarzına sahip olanları, ağır
alışveriş yapmak, merdiven çıkmak veya torun-
larla bahçede oynamak gibi günlük görevleri ye-
rine getirdikleri yoğunluğu artırmaya çağırdı.
JAMA Oncology’de yayınlanan çalışma, orta-
lama yaşı 62 olan 22.398 yetişkinden alınan UK
Biobank verilerine baktı. Hiçbiri yürüyüşe çık-
mak, koşmak veya spor salonuna gitmek gibi
düzenli egzersiz yapmadı. Araştırma için bahçı-
vanlık, ağır alışveriş torbaları taşıma veya ban-
yoyu ovmak gibi zorlu ev işleri gibi günlük
aktivitelerini izlemek için özel cihazlar takıldı.

Yüzde 18 azalma görüldü

Elde edilen sonuçlara göre, günde en az yakla-
şık 3,5 dakikalık ev egzersizi, yapmayanlara kı-
yasla kanser insidansında yüzde 18’e varan bir
azalma ile ilişkilendirildi. Ve 4,5 dakikalık gün-
lük aktivite, karaciğer, meme, böbrek ve bağır-
sak kanseri dahil olmak üzere fiziksel aktiviteye
bağlı kanserlerde yüzde 32’ye varan bir azalma
ile ilişkilendirildi. Çalışmanın baş yazarı Sidney
Üniversitesi’nden Profesör Emmanuel Stama-
takis, “Orta yaşlı insanların çoğunun düzenli
olarak egzersiz yapmadığını biliyoruz, bu da
kanser riskini artırıyor.” “Günlük işlerin yoğun-
luğunu günde dört ila beş dakika kadar kısa bir
süre için artırmanın, her birinin yaklaşık bir da-
kikalık kısa aralıklarla yapılmasının, kanser ris-
kinde yüzde 18’e varan genel bir azalmayla ve
fiziksel aktiviteye bağlı kanser türleri için yüzde
32’ye kadar bağlantılı olduğunu görmek ol-
dukça dikkat çekici.” dedi. Araştırmacılar, akti-
vitelerdeki küçük artışların zindeliği
artırabileceğini, iltihaplanmayı azaltabileceğini,
insülin duyarlılığını artırabileceğini ve bunların
hepsinin kanser riskinin azalmasına katkıda bu-
lunabileceğini ekledi. HABER MERKEZİ

Oyuncu Demet Özdemir, Oğuzhan
Koç ile yollarını ayırdıktan sonra iddia-
lara göre DJ Sergio ile yeni bir aşka yel-

ken açtı. Geçtiğimiz günlerde The Weeknd
konserine katılmak için İtalya'ya giden güzel
oyuncu, konser tarzıyla da büyük beğeni topladı.
Milano Snai La Maura Hipodromu'nda düzenle-
nen etkinliğe katılan Demet Özdemir, hayranları
ve sevenleri tarafından ilgiyle karşılandı.Oynadığı
dizilerle yurt dışında da geniş bir hayran kitlesi bu-
lunan Demet Özdemir, iddialı tarzıyla da adından
söz ettiriyor. Sosyal medya hesabında 16.1 milyon
takipçisi olan güzel oyuncu, İtalya'da çekilen poz-
larını da paylaşmayı ihmal etmedi. Takipçileri,
Demet Özdemir'in güzellik ve zarafetiyle dolu fo-
toğraflarını büyük ilgiyle karşıladı.

Sandaleti bile 20 bin lira

Ancak, Demet Özdemir'in
The Weeknd konserindeki
stilinin bedeli de merak ko-
nusu oldu. "Fenomenler
Ne Giymiş?" adlı bir Ins-
tagram sayfasının aktar-
dığı bilgilere göre, Demet
Özdemir'in giydiği elbise
tam 17 bin 519 TL değe-
rindeydi. Üzerindeki yele-
ğin fiyatı ise 15 bin 850 TL
olarak belirtildi. Ayrıca,
giydiği sandaletlerin de 20
bin TL değerinde olduğu
ifade edildi., Demet Özde-
mir'in konser stili, moda
tutkunları tarafından da
büyük ilgi gördü. Hayran-

ları, Demet Özdemir'in her zaman olduğu gibi şık-
lığı ve tarzıyla dikkat çektiğini vurgulayarak
beğenilerini sosyal medya üzerinden dile getirdi.
Güzel oyuncunun İtalya gezisi ve şık kombini, ma-
gazin dünyasında da geniş yankı uyandırdı.
Demet Özdemir'in DJ Sergio ile olan aşkıyla ilgili
ise henüz kendisinden ya da temsilcilerinden resmi
bir açıklama gelmedi. Takipçiler ise ünlü oyuncu-
nun mutluluğu ve kariyerine odaklanmasını 
destekliyor. HABER MERKEZİ

Karaciğer hastalığı sinsi ilerler
Yağlanma çoğunlukla bulgu
vermeden seyreder. Bu yüzden
hastaların büyük bir çoğun-
luğu karaciğerlerinde yağ-
lanma olduğunun farkına
varmaz. Bu hastalık, çoğun-
lukla başka bir hastalık araş-
tırılırken tespit edilir.
Karaciğer yağlanmasının tes-
piti, ultrasonografi ya da
batın tomografileri ile yapıla-
bilir. Yağlanma oranı hafif bir
şekilde olabileceği gibi za-
manla karaciğerdeki hepato-
sit dediğimiz hücrelerin
fonksiyonunu yitirmesine
neden olabilir. Devamında
fibrozis, siroz hatta kansere
kadar gidebilecek bir süreci
de beraberinde getirir. Karaci-

ğer yağlanması çocuklarda da
önemli bir noktaya geldi.
Bahsi geçen yaş aralığında
obezitenin artması karaciğer
yağlanmalarındaki artışı da
beraberinde getirdi. Vücut, bu

tablo ile ne kadar erken karşı-
laşırsa karaciğer hücrelerinde
harabiyet daha erken başla-
yacak, ardından fibriozis (ka-
raciğerde nedbe) ya da siroz
gelişecektir.

Ev işi yap
sağlıklı kal

Demet Özdemir
fark yaratıyor

HAFIFE ALMA!
HABER MERKEZİ

Rekor düzeyde yüksek sıcaklıklar tüm dünyada yayıldığından, geceleri terlemeyi çoğu kişi normal
bulabilir. Ancak uzmanlar, bazı çok nadir durumlarda, çarşaf ve yastıkların sırılsıklam olmasına
neden olan aşırı terlemenin kanserin erken belirtilerinden biri olabileceğini söylüyor

Gece terlemeleri iyi değil!

Karaciğer yağlanmasının toplumumuzda genellikle önemsenmediğini belirten Peker,
“Günümüzde karaciğer naklinin sebepleri arasındaki yağlanma ikinci sırada yer alıyor
20-30 yıl içinde ise karaciğer nakillerinin en sık sebebi olacağı tahmin ediliyor” dedi

KARACIGER YAGLANMASINI 

Avustralya'da yapılan bir araştırma, dört
dakikalık ev işlerinin orta yaş grubunda
"harikalar yarattığını" ortaya koydu

Kanserden kaynaklanan gece terlemeleri
daha kalıcı olma eğilimindedir ve ateş eşlik
eder, oysa menopoz veya daha yaygın ne-
denlerden kaynaklananlar sadece ara sıra
meydana gelir. Kanser hastalarında bu ge-
nellikle yorgunluk ve açıklanamayan kilo
kaybı gibi semptomlarla birlikte ortaya çıkar. 
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olay, 22 Temmuz Cumartesi günü
saat 08.00 sıralarında Feriköy Cinde-
resi caddesi Çeşme sokakta meydana

geldi. İddiaya göre, Taner Bardakçı evin salo-
nunda oğlu Furkan Bardakçı ile bir süre oyun oy-
nadıktan sonra uyuyakaldı. 3.5 yaşındaki Furkan,
babasının uyumasının ardından pencere kenarın-
daki koltuğa çıktı. Pencere pervazına tırmanmaya
çalışırken dengesini kaybeden Furkan, havanın
sıcak olması nedeniyle açık bırakılan pencereden
aşağı düştü. 4 katlı apartmanın 3. katından yakla-
şık 10 metre yükseklikten yola düşen Furkan Bar-
dakçı hayatını kaybetti.

Baba gözyaşlarına boğuldu

Bu sırada, yeni doğmuş bebeğini emziren anne
gürültüyü duyarak salona geldi. Oğlunu göreme-
yen anne pencereden dışarı bakınca korkunç
manzarayla karşılaştı. Eşinin haykırışlarını duya-
rak uyanan baba Taner Bardakçı ise, koşarak dı-
şarı çıktı. Yerde hareketsiz yatan oğlunu kucağına
alan baba gözyaşlarına boğuldu. DHA

Gazİosmanpaşa'da, saat 22.00 sırala-
rında bir alışveriş merkezinin önünde
elinde sopa ve kesici aletle çevreye ve

kendisine zarar veren kişi, polisi harekete geçirdi.
Olay yerine gelen ekipler, kişinin zorluk çıkarması
üzerine takviye ekip istedi. Çevreye ve kendisine
zarar veren kişi, teslim olmamak için uzun süre
ekiplere direndi. Polisin üzerine yürüyen ve tehdit-
ler savuran kişi, daha sonra alışveriş merkezinin
çevresinden uzaklaştı. 

Canına susamış gibiydi

Olay çıkaran kişiyi takip eden polis, bir taraftan
ikna çabalarını da sürdürdü ancak başarılı ola-
madı. Şüpheli, TEM Otoyolu'na girerek hızla iler-
leyen araçların arasından karşı şeride geçti.
Şüpheli, yolun karşısına geçtikten kısa süre sonra
bir sürücü bariyerlere çarparak kaza yaptı. Polise
teslim olmayan şüpheli, yürüyerek uzaklaştı. Kaza
nedeniyle duran bazı sürücüler de şüpheliyi ikna
etmeye çalıştı. Şüphelinin Esenler'e kadar yürü-
düğü ve polis tarafından gözaltına alındığı öğre-
nildi. Polisin olayla ilgili incelemesi sürüyor.DHA

Önemlİ İslam tarihi araştırmaları bu-
lunan ve 2015-2019 yılları arasında
Topkapı Sarayı Başkanlığı da yapan

Prof. Dr. Mustafa Sabri Küçükaşçı dün 59 ya-
şında hayatını kaybetti. Küçükaşçı için, öğle na-
mazına müteakip Eyüpsultan Camii'inde cenaze
töreni düzenlendi. Küçükaşçı'nın cenazesine İç-
işleri Bakanı Ali Yerlikaya, İstanbul Valisi Davut
Gül, Yalova Valisi Muammer Erol, Ak Parti
27'inci Dönem Milletvekili Mahir Ünal, Ak Parti
İstanbul İl Başkanı Osman Nuri Kabaktepe, Ek-
melettin İhsanoğlu, Fatih Belediye Başkanı
M.Ergün Turan, Zeytniburnu Belediye Başkanı
Ömer Arısoy, Beyoğlu Belediye Başkanı Haydar
Ali Yıldız, Üsküdar Belediye Başkanı Hilmi

Türkmen, Esenler Belediye Başkanı Tevfik
Göksu, Konya Büyükşehir Belediye Başkanı İb-
rahim Uğur Altay, İstanbul Kültür ve Turizm
Müdürü Coşkun Yılmaz, Milli Savunma Üni-
versitesi Rektörü Erhan Afyoncu, İstanbul Üni-
versitesi Rektörü Mahmut Ak, Tarihçi Murat
Bardakçı, Yazar İskender Pala ve İsmet Özel ka-
tıldı. Cenaze namazını İstanbul İl Müftüsü Safi
Arpaguş kıldırdı. Taziyeleri, Mustafa Sabri Kü-
çükaşçı'nın babası Ahmet Ziya Küçükaşçı, eşi
Mine Küçükaşçı, oğlu Ziya Küçükaşçı ve kızları
kabul etti. Prof.Dr. Mustafa Sabri Küçükaşçı'nın
cenazesi kılınan cenaze namazının ardından
omuzlar üzerinde Eyüp Mihrişah Valide Sultan
Türbe Haziresine götürülerek defnedildi. DHA

İ ddiaya göre, milli voleybolcu
Hande Baladın'a, oynadığı Eczacı-
başı Dynavit takımına ve sponsor

firmaya yönelik Instagram kullanıcısı
Mustafa N. sosyal medya üzerinden
tehdit mesajı içeren paylaşımlar yaptı.
Mustafa N, aynı gün içinde farklı payla-
şımlarla tehditlerini sürdürdü. Hande
Baladın'a yönelik, "Kızım dedim, orman
yoluna yatarım, spor kulübüne giderken
arabanı tararım dedim. Benden şika-
yetçi olmadı. Benden korkmadı. Ben
bunu alenen devamlı tehdit, taciz aklı-
nıza gelebilecek ne varsa uyguladım.
Fakat saf aşık gibi göründüm kendisine.
Sanki bana her şeyi yaptırabilecek bir
insanmış gibi. Bu da bundan nema-
landı...", "Ben bu kıza diyorum ki senin
yüzüne asit atacağım bundan dahi
korkmuyor.(...) Bu kızdan intikam al-
madan bana ölüm yok" şeklinde ifadeler
kullandı. Bu paylaşımlar üzerine can
güvenliğinden endişe duyan Hande Ba-
ladın, İstanbul Cumhuriyet Başsavcılı-
ğı'na suç duyurusunda bulundu.
Savcılığa gelerek ifade veren Baladın,
şüphelinin cezalandırılmasını talep etti.
Şikayet üzerine şüphelinin emniyet tara-

fından adres araştırmasının sürdüğü de
öğrenildi.

Korku ve endişeye sebep oldu

Baladın'ın avukatı Efe Oğuz tarafından
yapılan yazılı açıklamada ise, "20 Tem-
muz 2023 tarihinde tespit edildiği üzere
müvekkil Hande Baladın'a sosyal
medya aracılığı ile taciz ve tehdit içerikli
mesaj ve ses kayıtları gönderen M.N.
isimli şahıs, söz konusu paylaşımlarıyla
müvekkil açısından korku ve endişeye
sebebiyet vermiştir. Aynı şahıs müvekki-
lin oynamakta olduğu Eczacıbaşı
Dynavit voleybol takımı ve sponsoru-
nun yer aldığı şirket binasına zorla gir-
meye çalışmak ve zarar vermek suretiyle
aleni şekilde rahatsızlık yaratmaya
devam etmiştir. Şüpheli hem müvekkil,
hem sponsor şirket çalışanlarının can ve
mal güvenliğine ilişkin tehlike arz etti-
ğinden hakkında hukuki işlem başlatıl-
ması zarureti hasıl olmuştur. Savcılık ve
emniyet tarafından tüm işlemler özenle
takip edilmekte olup şüpheli hakkında
gereğinin yapılacağı hususunda Türk
yargı ve emniyetine güvenimiz sonsuz-
dur" ifadeleri kullanıldı. DHA

Şişli'de 3.5 yaşındaki Furkan Bardakçı, sıcak hava nedeniyle açık bırakılan pencereden düşerek hayatını kaybetti

Faciaya davetiye
çıKardılar

Küçükaşçı son yolculuğuna uğurlandı
Gaziosmanpaşa'da bir alışveriş mer-
kezinin önünde elindeki sopa ve ke-
sici aletle hem kendisine hem de
çevreye zarar veren kişi, polise zor
anlar yaşattı. Polisin uyarılarını dik-
kate almayan şüpheli bir süre sonra
TEM Otoyolu'na girerek hızla ilerle-
yen araçların arasından karşı şeride
geçti. Şüpheli karşıdan karşıya ge-
çerken trafik kazasına neden oldu

İslam Tarihçisi Prof. Dr. Mustafa Sabri Küçükaşçı Eyüpsultan Camii'nde kılınan cenaze namazının ardından
son yolculuğuna uğurlandı. Küçükaşçı'nın cenazesi Mihrişah Valide Sultan Türbe Haziresine defnedildi

SAHiBiNDEN 
DEVREN SATILIK

PVC PENCERE KAPI
STOR SİNEKLİK
CAM BALKON
DUŞAKABİN
İMALAT 
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GSM:0(542) 364 92 08

İstanbul Emniyet Müdürlüğü ekipleri,
Esenyurt’ta son olarak tekel bayisinde işle-
nen cinayet ve artan asayiş olayları sebebiyle

ilçe genelinde dün gece saatlerinde 2 bin 112 polisin
katıldığı asayiş ve huzur denetimi yaptı. Denetimlere 6
dron ve polis helikopteri de havadan destek verdi. Dur-
durulan araçlar ve yayalar tek tek aranırken, vatandaş-
lara yönelik Genel Bilgi Taraması (GBT) yapıldı. 

Uyuşturucu da ele geçirildi

Denetim kapsamında, 28 bin 890 şüpheli sorgulanır-
ken, kesinleşmiş hapis cezası olan 10 kişi olmak
üzere toplam 86 aranan şüpheli ile 54 yoklama ka-
çağı yakalandı. Öte yandan 4 bin 035 araç sorgula-
nırken, 354 araca trafik yönünden 472 bin 835 lira
cezai işlem uygulanarak 10 araç trafikten men edildi.
Kurallara uymayan 18 işletmeye ise idari işlem ya-
pıldı. Ayrıca yapılan aramalarda, 16 silah ile bir mik-
tar fişek, 213,47 gram uyuşturucu madde ile bir
miktar uyuşturucu hap ele geçirildi.DHA

Esenyurt adeta
Teksas gibi
Esenyurt'ta tekel bayisinde işlenen cina-
yet ve artan asayiş olayları sebebiyle İs-
tanbul Emniyet Müdürlüğü tarafından
asayiş ve huzur denetimi yapıldı. Dene-
timler sırasında 16 silah ele geçirilirken,
aranması olan 86 kişi yakalandı

Hadsız Herıf!

Bu acının tarifi yok!

İstanbul Emni-
yeti Kaçakçılık Suç-
larıyla Mücadele

Şube Müdürlüğü ekipleri, yurt
dışından yasa dışı yollarla ül-
keye ilaç, sigara, krem, alkol
gibi ürünleri sokan bazı kişile-
rin, bu ürünleri iç piyasaya sü-
rerek haksız kazanç elde
ettiklerini belirledi. Yapılan ça-
lışmalar sonucunda Fatih'te
aralarında marketlerin de bu-

lunduğu 7 ayrı adres tespit
edildi. Ekipler, söz konusu ad-
reslere 26 Temmuz Çarşamba
günü eş zamanlı operasyon
düzenledi. Operasyonda 4 kişi
gözaltına alındı. Adreslerde
yapılan aramalarda piyasa de-
ğeri 5 milyon lira olan 32 bin
18 flakon, ampul ve tablet içe-
risinde bulunan ilaçlar ve
kremler, 21 şişe alkol, 600
paket sigara ele geçirildi. DHA

Kaçak ürün operasyonu: 4 gözaltı
İstanbul'da yasa dışı yollarla ülkeye soktukları ilaç, sigara, krem, alkol gibi ürünleri piyasaya süren şüpheli-
lere yönelik operasyon düzenlendi. 7 ayrı adrese eş zamanlı yapılan operasyonda 4 kişi gözaltına alındı

Sosyal medya hesabı üzerinden milli voleybolcu Hande Baladın'a, "Spor kulübüne giderken arabanı tararım, yü-
züne asit atacağım" şeklinde tehdit mesajları gönderdiği iddia edilen şüpheli Mustafa N'nin, Baladın'ın oynadığı
Eczacıbaşı Dynavit voleybol takımı ve sponsor firmanın yer aldığı şirket binasına zorla girmeye çalıştığı öne sürüldü

Talihsiz taksici için son görev
30 Temmuz Cumartesi gecesi,  Beyoğ-
lu'ndan aldığı 3 yolcuyla seyir halindey-
ken Gaziosmanpaşa'da kimliği belirsiz

kişiler tarafından kullandığı taksiye ateş edilmesi
sonucu hayatını kaybeden 31 yaşındaki Samet Ku-
biloğlu, esenler Yavuz Selim Camii'nde öğle vakti
kılınan cenaze namazının ardından son yolculu-
ğuna uğurlandı. Cenaze törenine, İstanbul Taksici-
ler esnaf Odası Başkanı eyüp Aksu, İstanbul Taksi
Şoförler Derneği Başkanı Deniz Dündar, çok sayıda
taksi şoförü ve yakınları katıldı.  Samet Kubiloğ-
lu'nun annesi meral Kubiloğlu, "Benim canım
yandı. Başka kimsenin yanmasın. Benim güzel göz-
lüm bakın burada yatıyor. Daha 31'ine yeni girdi. İki
tane kız çocuğumuz var. Onlara yazık değil mi.
Onlar babasız kaldı. Ne yapacaksanız yapın onları
bulun. Bakın bir sürü taksici çocuklar burada. Hepsi
anne diyor bana. Tanımıyorum bile onları" dedi.
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F ındıkta her yıl hasat zamanı yaklaşır-
ken gözler rekolte tahmini ve taban
fiyata çevriliyor. Geçtiğimiz yıllara

bakacak olursak maliyetlerinin arttığını üs-
telik verimin düştüğünü görüyoruz. Fındık fi-
yatlarında en büyük beklenti olan rekolte ve
taban fiyatın durumu üreticide beklentiye
neden oluyor.

rekolte geçen yıla oranla 47 
bin ton daha düşük olacak

Üretici, sanayici açıklanacak rekolte tah-
minine ve serbest piyasada oluşacak fiyata
odaklanmış durumda. Kulislerde konuşulan
haberlere göre açıklanması beklenen rekolte
tahmini 17 bin 931 ton ile geçen yılın yakla-
şık 47 bin ton altında olduğu duyumunu

aldım. Karadeniz Fındık ve Mamulleri ihra-
catçılar Birliği ve TÜİK'in de tahmin çalış-
maları kapsamında bulunuyor. TÜİK’ in
tahmini 30 bin ile bakanlığa yakın olsa da
ihracatçılar yaklaşık 90 bin ton fazlasıyla
810 bin ton civarında bir üretim bekliyor.

Üretici maliyetlerin altından kalkamıyor

Rekoltedeki düşüş ile birlikte bu yıl işçilik,
gübre ve ilaç başta olmak üzere girdi mali-
yetlerinin altından üretici nasıl kalkacağını
bilemiyor. Açıklanacak taban fiyat yüksek
olmazsa üreticinin tüm emekleri boşuna gi-
decek. Ziraat odaları tarafından yapılan ça-
lışmaya göre 1 kg fındığın ortalama üretim
maliyeti 71 liranın üzerinde. Bu tutar Doğu
Karadeniz de daha da yükseliyor. Bu aşa-

mada gözler açıklanacak
taban fiyat ve Toprak Mahsulleri Ofisi'nin iz-
leyeceği politikaya çevriliyor.

Üretici geçen yıl 54 Tl fiyat 
açıklanan fındığını 43 Tl’ye zor sattı

Geçen yıl TMO'nun açıkladığı kilo başına
52-54 TL taban fiyata rağmen serbest piya-
sada fiyatlar uzun süre 43 TL bandında sey-
retmişti, tepkiler üzerine yapılan
müdahalelerle 48-56 TL arasında seyret-
meye başlamıştı. Fiyat ancak sezon sonuna
doğru 60 TL'ye çıkmıştı. Borçla harçla fındı-

ğını piyasaya çıkaran üreticiler 43 TL’den
fındığını tüccara satmak zorunda kaldı.

Fiyatları düşük tutmak için
rekolte düşük açıklanıyor

Rekolte Fındık fiyatlarında taban fiyatı
belirleyen en büyük etken. Üretici fındık
taban fiyatlarının rekolteden bağımsız açık-
lanmasını istiyor. Ayrıca taban fiyatın fındık
pazara inmeden önce açıklanması da çok
önemli. Son bir yılda üreticinin girdi mali-
yetlerinin en az 3 kat arttığını herkes bildiği
halde Fındık üzerine oynanan oyunlar bir
türlü bitmiyor. Geçen yıl 750 lira olan bahçe
temizleme bu yıl 2 bin liraya, 300 lira olan
toplama yevmiyesi de 700 liraya yükselmiş
durumda.

afetler rekolteyi de verimi de düşürdü

Artan maliyetler yanında üreticinin yük-

sek fiyat beklentisinin bir başka nedeni de
son dönemde önemli üretim bölgelerinde
yaşanan doğal afetler oldu. Üreticiye göre
afetlerden önce yapılan rekolte tahmin ça-
lışmalarının ürünün fiyat değerlendirilme-
sinde sağlıklı bir sonuç vermesini beklemek
doğru olmayacaktır.

Fındık fiyatı 4 doların altında olmamalıdır

Üreticinin taban fiyat beklentisi 3,5-4
dolar civarında bir rakamdır. Son yıllarda
taban fiyatın bu seviyelerde açıklandığını
görüyoruz. Bu fiyatın altında rakamlar
üreticinin ürününü yok saymak anlamına
geliyor. Gelin Fındık üzerine oynanan oyun-
lara bir son verelim. Dünya fındığının
yüzde 65’ini üreten Fındık üreticisine ve
milli ürünümüze sahip çıkalım. Yoksa bu
zihniyetle devam edildiğinde ne üretici
kalır ne de fındık kalır.Sağlıcakla…

Fındık hasadı yaklaşıyor

Sosyal medya
hesabından yaptığı

paylaşımda 
Zeytinburnu'nda 

birçok yeniliğe imza
attıklarını anlatan İBB

Başkanı Ekrem
İmamoğlu'na, 

Zeytinburnu Belediye
Başkanı Ömer 

Arısoy; “Ah başkan ah”
diyerek tepki gösterdi.

Arısoy, “Evet çok şey
değişti ama bunun
sizinle bir ilgisi yok,

gölge etmeyin başka
ihsan istemez” dedi

“ Zeytinburnu’nda çok şey değişti”
diyerek; taşkınları önleyici altyapı
yatırımları, Balkan Şehirleri Parkı,

yol yenileme, kentsel dönüşüm, imar
çözümleri, Bölgesel İstihdam Ofisi,
Psikolojik Danışmanlık Merkezi ve
yeni İSKİ Hizmet Binası'nı Zeytin-
burnu'na kazandırdıklarını anlatan
İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu'na, Zeytin-
burnu Belediye Başkanı Ömer Arısoy tepki
gösterdi. Arısoy, “Ah başkan ah, İSKİ hiz-
met binasının yapımı AK Parti döneminde
başladı. Mart 2019’da camları bile takılmış
hâldeydi. 2 yıl bekletip açılış yaptınız. Neyi
beklediniz?” diye sordu.

Zorla bitirdiniz

İmamoğlu'nun yaptığı paylaşımda İBB'nin
bitirdiğini ifade ettiği dere ıslah çalışmasıyla

ilgili de konuşan Arısoy, “10. Yıl Cad-
desi’ndeki dere ıslahının ihalesi de AK
Parti döneminde yapıldı. Tamamlan-

ması için cadde neredeyse 1 yıl kapa-
tıldı. Çektiğimiz trafik eziyeti
defalarca haber oldu. Seçim geliyor
diye, zorla, aylar sonra bitirdiniz”
dedi.

Hala neyi bekliyorsunuz

İmamoğlu'nun paylaşımına cevap vermeyi
sürdüren Ömer Arısoy, “Gelelim videoda
olmayanlara. Zeytinburnu Spor Salonu
için yapılan kamulaştırmadan vazgeçmeye
kalktınız, engelledik. Deprem nedeniyle yıkı-
lan spor salonunun arazisi hâlâ boş. Neyi
bekliyorsunuz? Marmaray’ın üzerini ay-
larca kapatamadınız. Biz üstlendik ve 38
günde Marmaray Zübeyde Hanım günde

Marmaray Zübeyde Hanım Parkı’nı bitir-
dik. Kazlıçeşme Sanat’a el koymaya kalktı-
nız. İzin vermedik ve Kazlıçeşme Sanat’ı
İstanbul’un parlayan yıldızı yaptık. Basket-
bol Gelişim Merkezi’nin ruhsatını iptal etti-
niz. İnşaatı durdurup ceza kestiniz. Biz
durmadık. Zeytinburnu, Mart 2024’te yeni-
den Türk basketbolunun merkezi olacak in-
şallah. Zeytinburnu’nda itfaiye için yer
verdik. Ama hâlâ harekete geçemediniz. İt-
faiye prefabrik yapıda hizmet vermeye çalı-
şıyor. Zeytinburnu’nda otopark önemli bir
mesele iken siz bir de Beştelsiz Otopark iha-
lesini iptal ettiniz. Zeytinburnu’nda çok şey
değişti, hemşehrilerimiz bunu biliyor, yaşı-
yor. Fakat bunun sizinle alakası yok Sn.
Başkan. Daha önce de söylemiştim. Gölge
etmeyin, başka ihsan istemez” ifadelerini
kullandı. 

Osman KÖSE
damgaweb@gmail.com

osmankose@hotmail.fr

AH BASKAN AH!

Zeytinburnu Belediye Başkanı Ömer Arısoy,
geçtiğimiz yıl İSKİ binasının açılışında Abdi
İpekçi Spor Salonu nedeniyle kameralar
önünde tartışma yaşanmış, Arısoy bunları ko-
nuşmanın yerinin kameralar önü olmadığını be-
lirtmiş, “Medyanın önünde bir ilçe başkanı ile
bir büyükşehir belediye başkanının müzakere
etmesi doğru değil. Benim devlet terbiyem bu
değil. Keşke bunları yukarıda oturduğumuzda
konuşsaydınız, teessüf ediyorum” diyerek bina-
dan ayrılmıştı. Yine geçtiğimiz yıl, İstanbul Bü-
yükşehir Belediyesi Zeytinburnu Belediyesi'ne
1984'ten buyana Belediye tarafından kullanılan
Kazlıçeşme Sanat binasına 22 milyon 297 bin
432 TL ecrimisil çıkarmıştı. Bir kamu kurumu
olarak iletisimlerini öncelikle resmi yazışma-
larla yürüttüklerini belirten Başkan Arısoy, Za-
bıta marifetiyle tespitin ancak muhatabının belli
olmadığı hallerde yapıldığını belirterek, kapıya
dayanmak suretiyle yapılan işlemi eleştirmiş,
hukuki işlemleri başlatmış ve binanın beledi-
yeye ait olduğunu tescillemişti.

Gerilim devam ediyor

Ritmin yüzü Büyükçekmece’de
Türkiye’nin Dünyaca tanınmış müzisyenlerinden olan Okay Temiz’in “Ritmin 100’ü 
Enstrüman Sergisi” Atatürk Kültür Merkezi Fuaye Salonu’nda sanatseverlerle buluştu

24. Uluslararası İstanbul Büyük-
çekmece Kültür ve Sanat Festivali
tüm hızıyla devam ederken festi-

val kapsamında yer alan sergiler sanatsever-
ler ile buluşmaya devam ediyor. Türk Müzik
tarihinin yaşayan efsanesi ve caz müziğin
öncülerinden Okay Temiz’in Avrupa, Ame-
rika, Afrika ve Hindistan gibi dünyanın çe-

şitli ülkelerinden topladığı ve kendi yaptığı
birbirinden ilginç enstrümanların sergisi Bü-
yükçekmece Belediye Başkanı ve Festival
Komitesi Başkanı Dr. Hasan Akgün,
FIDAF 2. Başkanı ve Büyükçekmece Beledi-
yesi Koordinatörü Gürhan Ozanoğlu tara-
fından açıldı. Başkan Akgün, Okay Temiz’in
Türkiye’nin çok önemli ve yeri doldurula-

maz sanatçıların biri olduğunu söyleyerek.
Sanatçıya festivale katkısından dolayı teşek-
kür plaketi takdim etti. Okay Temiz sergi
açılışına katılan sanatseverlere sergide yer
verdiği enstrümanlarını tek tek tanıtarak
vurmalı ve üflemeli çalgılarla unutulmaya-
cak bir performans sergiledi. 
HABER MERKEZİ

esenyurtlu çocuklar
bilimle ilerliyor
Esenyurt Belediyesi Çocuk Üniversitesi’nde
düzenlenen “Deney ve Bilim Atölyesi”nde
minikler çeşitli deneyler yaparak
keşfetmenin mutluluğunu yaşıyor

ESENYURT Belediyesi, çocukların bi-
limle ilgilenerek geleceğe umutla bak-
maları için çalışmalarını sürdürüyor.

Çocuk Üniversitesi’nde 8-14 yaş arası çocuklar
için düzenlenen Deney ve Bilim Atölyesi’nde pro-
fesyonel biyoloji ve fen bilimleri öğretmenleri mi-
niklere keşfetmeyi öğretiyor. Dört hafta sürecek
olan atölye çalışmalarının ilkinde çocuklar mik-
roskop ile gün içinde sıklıkla tükettikleri yiyecekleri
inceledi. İlerleyen derslerde çocuklara farklı ma-
teryallerle çeşitli deneyler yaptırılarak gelişimlerine
destek sağlanacak. Vatandaşlar, Deney ve Bilim
Atölyesi’ne 0212 302 96 35 numaralı telefonu ara-
yarak kayıt yaptırabilecek. HABER MERKEZİ

eyüpsultan
eğitim verdi
Eyüpsultan Belediyesi’nin ilçede yaşayan
çocukların ve gençlerin spor, eğlence ve eğitim
ile dolu bir yaz geçirmeleri amacıyla başlattığı
Yaz Spor Okulları’nda eğitimler devam ediyor

HER yıl olduğu gibi bu yıl da büyük bir
ilgiyle karşılanan, 3 Temmuz – 13 Ağus-
tos tarihleri arasında düzenlenen Yaz

Spor Okulları'nda 4 -14 yaş arasındaki çocuklar
yüzme, buz pateni, futbol, karate, basketbol, voley-
bol, okçuluk, tenis, kaykay, cimnastik gibi farklı
branşta sportif eğitimleri ücretsiz olarak alıyor. Bu
arada Kiptaş 5. Levent Camii'nin alt katında ço-
cuklar için özel olarak oluşturulan kapalı çocuk
oyun alanında da karate eğitimleri veriliyor. Cami-
nin alt katındaki alanda çocuklar büyük bir heye-
canla karate derslerine katılıyorlar. Geleceğin
şampiyonları, alanında uzman eğitmenlerden al-
dıkları eğitimlerde karate ile ilgili tüm teknikleri öğ-
reniyorlar. Öğrenciler başarıya ulaşmak için

disiplinli bir
şekilde çalışı-
yorlar, eğit-
menlerin
anlattıklarına
dikkatle odak-
lanıyorlar.

Minik Hamza’ya polisten sürpriz
Arnavutköy'de yaşayan 6 yaşındaki Hamza Aydın'ın sünnet düğünü için kurduğu hayal
gerçek oldu. Minik Hamza'nın hayalini öğrenen polisler, sünnet düğünü konvoyuna eşlik etti

ARNAVUTKÖY'DE “Sünnet düğü-
nümde polis amcaların konvoy
yapmasını çok istiyorum" diyen

Yaşar Aydın'ın 6 yaşındaki oğlu Hamza Ay-
dın'ın isteğine Arnavutköy Emniyet Müdür-
lüğü kayıtsız kalmadı. Minik Hamza'nın
hayalini gerçekleştiren Arnavutköy İlçe Emni-
yet Müdürlüğü'nde görevli polis ekipleri, hem
Hamza'ya çiçekle sürpriz yaptı hem de sünnet
düğünü için hazırlanan konvoya katıldı. Sün-
net düğününün
gerçekleştirile-
ceği salona git-
mek üzere evden
çıkan Hamza
Aydın, polisleri
karşısında gö-
rünce büyük
mutluluk yaşadı.
Ekipler küçük
çocuğa çiçek ve
hediye verdikten
sonra iki moto-
siklet ve iki polis

aracıyla konvoya eşlik etti. Hayali gerçek olan
çocuğun sevinci yüzüne yansırken, ailesi de
polis ekiplerine teşekkür etti. Hamza ise, "Çok
heyecanlandım teşekkür ederim onlara." diye
konuştu. 

Güzel bir anı olacak

Baba Yaşar Aydın ise, “Bu mutlu günü-
müzde, oğlumuz Hamza polisleri çok sevdiği
için ısrarla polislerin de düğünden olmasını

istedi. Biz de İlçe
emniyet müdür-
lüğünden rica
ettik. Bizi kırma-
yıp geldiler sağol-
sunlar. Hepsine
çok teşekkür ede-
riz. Düğünü-
müze güzel bir
anı olacak inşal-
lah. Çok sevindi
herşey onun için
zaten." dedi.
DHA

Zeytinburnu 
Belediye Başkanı

Ömer Arısoy

İBB Başkanı
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haber



E ndem İnşaat tarafından yapımına 55
milyon dolar (1 milyar 200 milyon)
harcanan Büyükçekmece Endem Tel-

evizyon Kulesi’nin satışın bugün start verili-
yor.  Büyükçekmece Belediye Başkanı
Hasan Akgün’ün “Hayallerimin projesi”
dediği televizyon kulesinin yapımına 1998
yılında başlandı. 10 yıl sonra açılışı yapılan
kulenin sadece restoran bölümü kullanıldı.
Akgün’ün misafirlerini ağırladığı restoran kısa süre hiz-
met verdikten sonra kapatıldı. 2008 yılından beri atıl va-
ziyette tutulan Endem Televizyon Kulesi, Endem
İnşaat’ın borçlarından dolayı Büyükçekmece 1’nci İcra
Müdürlüğü tarafından icradan satılacak. Hiç kullanıl-
mayan kuleye biçilen değer ise 249 milyon lira oldu.

1 Ağustos'tan 6 Eylül'e

Damga’nın 1 Haziran’da “İcradan Satılık Sıfır Televiz-
yon Kulesi”  başlığıyla Türkiye gündemine taşıdığı
Endem Televizyon Kulesi, Endem İnşaat çalışanlarının
alacaklarını tahsil edebilmesi için satılacak. İlk açık ar-
tırma bugün başlayıp 8 Ağustos'ta son bulacak. 249
milyon 395 bin liranın üzerinde bir teklif verilmezse
ikinci açık artırmayla satış yapılacak. İkinci satış da 30
Ağustos'ta başlayıp 6 Eylül'de son bulacak.  Teklifler
Büyükçekmece İcra Müdürlüğü’ne verilecek.

Kulenin KDV oranı arttı

Endem Televizyon Kulesi de son yapılan zamlardan
nasibini aldı. Büyükçekmece 1’nci İcra Dairesi, KDV
oranlarının artmasıyla birlikte ilanda düzeltmeye gitti.
13 Temmuz’da yayımlanan düzeltme ilanında şu ifade-
lere yer verildi: “Müdürlüğümüz dosyasından borçlu
şirket adına kayıtlı İstanbul İl, Büyükçekmece İlçe, Bü-
yükçekmece Merkez Mahalle/Köy, 409 Ada, 3 Parselde
kayıtlı ARSA vasıflı taşınmazın satışı ile ilgili olarak
08/08/2023 tarihli 1. Artırma bitiş tarihi ve 06/09/2023
tarihli 2. Artırma Bitiş tarihli satış düzenlenmiş ve
ilanda KDV oranı yüzde 18 olarak belirtilmiştir. Ancak
Resmi Gazetede yayımlanan 07/07/2023 Tarih ve
32241 sayılı Cumhurbaşkanı kararına  göre, Mal ve
hizmetlere Uygulanacak katma değer Vergisi Oranları-
nın Tespitine ilişkin Kararın (a) Bendinde kapsamı be-
lirtilen mal ve hizmetlere uygulanan yüzde 18 ilk KDV
oranı %20 KDV ye çıkarılmış olduğundan yukarıda be-
lirtilen taşınmaz yönünden iş bu düzeltme ilanı ile KDV
oranı yüzde 20 olarak uygulanacağı düzeltilerek ilan
olunur.”

Günlerce keşif yaptılar
İcra Müdürlüğü ekipleri, kulede yaptığı incelemede,
“Piramit bina olarak adlandırılan bu binanın mevcutta,
bodrum katları, otopark rampaları ve 3 bin tonluk su
depolarının yapıldığı tespit edilmiştir. Mimari proje-
sinde bulunan mekanların ise mevcutta yapılmadığı
tespit edilmiştir. Kıymet takdiri itirazına konu olan ta-
şınmaza keşif günü girilmiş, inşaatı tamamlanmamış
olan taşınmazın özellikleri kısmen yerindeki incelemeler
kısmen de mimari projesi üzerinden tespit edilmişti.
Projesi üzerinden ve yerinde yapılan tespitlerden, arsa
üzerindeki yapının; TV kulesi, restaurant, seyir terası,
dükkan alanlarının 5 bin 586 metrekare, TV yayın mer-
kezi alanlarının toplam 13 bin 700 metrekare alanlı, çok
amaçlı salon 4 bin 596 metrekare alanlı ve otopark 11
bin 576 metrekare alanlı olduğu görülmüştür. TV Ku-
lesi, restaurant, seyir terası, dükkan, TV yayın merkezi-
nin tamamlanmış olduğu yaklaşık yüzde 24 oranında
yıpranma payı olduğu, otopark ve çok amaçlı salonun
yüzde 35 eksik kısmının olduğu belirlenmiştir”
bilgisini verdi.

5GÜNDEM 1 AĞUSTOS 2023 SALIwww.gazetedamga.com.tr

Halit Çelikbudak
damgaweb@gmail.com

hcelikbudak@gmail.com

S anırım herkes hemfikir… Yakın dönemin 
dünyayı en sarsıcı olaylarından biri Ukrayna 
savaşı… Etkileri her ülkede/ekonomide 

hissediliyor. 500 günü çoktan aştı, tüm hızıyla sürü-
yor. Daha da süreceğe benziyor, bitecek gibi gözükmü-
yor. Savaştan en çok etkilenen ülkelerin başında
kuşkusuz yaşadığım Almanya da yer alıyor. İki ülke
savaşıyor, ama savaşın kaybedenleri Almanya ve 
Avrupa Birliği sanki… Bu yüzden Alman Şansölye bu
savaşı ‘Dönüm noktası/küresel milat‘ olarak 
yorumluyor.

* * * *
Hemen başında savaşa bağlı olarak artan enflas-

yon, hayat pahalılığı, yüksek enerji fiyatları, ihracatın
büyük oranda olumsuz etkilenmesi, büyüme rakamla-
rının düşüşe geçmesi Almanya'yı ekonomik krizin eşi-
ğine getirmişti. Etkileri hala da sürüyor. Bu savaşın
Almanya’yı/dünyayı nereye götüreceği meçhul...
Ancak şu kesin biliniyor. 24 Şubat'tan itibaren Rus-
ya'nın yeni bir dünya sistemi talebiyle düğmeye bastığı
ortada. Yeni bir sayfa açmak istediği belli ama son du-
rağı bilen yok.

* * * *
Bu arada çokça müjdelenen Ukrayna karşı saldırı-

sının başlamasından sekiz hafta sonra, birçok Batılı
gözlemci hayal kırıklığına uğradı. Karşı saldırının baş-
ladığı 4 Haziran'dan bu yana Ukrayna kuvvetleri ço-
ğunlukla ilk birkaç haftada başarılı oldu, ancak
Temmuz'da cepheler neredeyse hiç değişmedi. Güneyde
geniş çaplı bir yarma girişimi, son zamanlarda Ukray-
na’ya yeni bir ivme kazandırdı. Ancak, ilerleme bekle-
nildiğinden daha yavaş oldu. Bunun nedeni olarak,
açıkça üstün olan Rus hava kuvvetleri gösteriliyor.  

* * * *
Askeri stratejistlere göre, savaşta saldırı genellikle

savunmadan daha zor olur; askeri bir kurala göre, en
az 3:1 oranında üstün bir personel gücü gerektirir.
İdeal olarak da yarma harekatlarında kayıpları karşı-
layabilmek için yarma kuvvetinin teçhizatında ve or-
ganizasyonunda en az yüzde 50 fazlalık olması
gerekiyormuş.  Ukraynalıların bu kadar üstün bir sa-
yıya sahip olmanın yanına bile yaklaşamadıkları söyle-
niyor. Şimdiye kadar savunmada başarılı oldukları
ama karşı saldırılarda sıkışıp kaldıkları, bu yüzden ol-
dukça küçük kazanımlar için yüksek bir bedel öden-
diği işaret ediliyor. 

* * * *
Bir süre önce farklı ülkelerden davet edilen bir grup

askeri uzman Ukrayna’da farklı cepheleri dolaşmış.
Bunlardan biri de Londra’daki Uluslararası Stratejik
Araştırmalar Enstitüsü’nden askeri uzman Franz-Ste-
fan Gady. İngiliz stratejist, geçen hafta Alman Televiz-
yon Kanalı ARD‘nin ana haber programında şöyle
diyordu: ‘Şu anda dünyadaki hiçbir silahlı kuvvet,
Rusların güney ve doğu Ukrayna'da kurdukları kadar
yoğun ve derin bir savunma sisteminin nasıl üstesinden
gelineceğine dair pratik deneyime sahip değil. İkinci
Dünya Savaşı'nın bitiminden bu yana böyle bir sa-
vunma görmedik.‘

* * * *
‘Karşı saldırının ilk aşamasının tamamen "deneme

yanılma" ile ilgili olmasının nedeni budur. Ayrıca taar-
ruzun ilk aşamasındaki başarısızlıkların diğer bir ne-
deni de operasyon kötü planlanmış ve organize
edilmiş. İlerleyen birimlerin koordinasyon eksikliği gö-
züküyor. Ama derslerini aldılar. Kombine muharebe,
farklı askeri yaklaşımların eş zamanlı olarak uygula-
nan bir senkronizasyondur‘ diyordu.

* * * *
Görülüyor ki askeri haritalarda cepheler donmuş

gibi görünse de, pek çok şey hareket halinde ama
yavaş. Her karşı saldırı ve ilerleme veya gerileme
metre ile ölçülüyor. İngiliz stratejist de zaten ‘Askeri
açıdan bakıldığında, çatışmaların önümüzdeki aylarda
sona ereceğini düşünmüyorum. Büyük olasılıkla, bu
savaş gelecek yıl da devam edecek‘ diyor. Öyleyse biz
sanırım en iyisi ‘Peki savaşı kurgulayan akıl daha ne
kadar sürmesini istiyor?‘ sorusuna odaklanmalıyız.

Daha ne kadar sürecek?

Büyükçekmece 
Belediyesi’nin yıllardır

logosunu süsleyen
Endem Televizyon

kulesinin satışına bugün
start veriliyor. Birinci

arttırma bugün başlayıp
8 Ağustos’ta son bulacak.

249 milyon 395 bin
liranın üzerinde teklif
veren çıkmazsa ikinci

açık arttırmaya geçilecek.
İkinci arttırma ise 

30 Ağustos tarihinde
yapılacak

ANIL 
BODUÇ

ÖZEL HABER

Büyükçekmece Belediye Başkanı Hasan
Akgün, haberimizin ardından kulede hiçbir
ortaklığının bulunmadığını açıklamıştı. Kule-
nin yapımında da belediyenin rolü olmadı-
ğını belirten Akgün, ilgili şirketin borçlarından
dolayı icralık olduğunu belirtmişti. Belediye-
nin yıllarca logosunda kullandığı kuleyi yeni
logosunda kullanmaması ise dikkatlerden
kaçmadı. Büyükçekmece Belediyesi’nin arsa
tahsisi yaptığı iskansız kule 10 yılda yapıldık-
tan sonra 12 yıldır da atıl vaziyette bulunuyor.
Dünyanın 17'nci en yüksek kulesi olma özel-
liği taşıyan Endem Televizyon Kulesi’ne  biçi-
len değer şöyle hesaplandı:
Arsa Değeri :112 milyon TL.
Yapısal Kısımların Değeri :
131 milyon 300 bin 608 TL.
Elektrik — Elektronik Kısımların Değeri :
929 bin 826 TL.
Mekanik Kısımların Değeri : 
5 milyon 165 bin TL.
Toplam Değer: 
249 milyon 395 bin 434 TL.

Bizimle hiçbir alakası yok

KULE SATILIYOR
ALDINIZ ALDINIZ!

Ürünler çöpe gitmiyor
pazara gidiyor

KADIKÖY Belediye
Başkanı Av. Şerdil
Dara Odabaşı da

pazarı ziyaret etti. Odabaşı;
“Beşincisini düzenlediğimiz
Yeniden Kullanım Pazarı’nda-
yız. Amacımız komşularımızın
hem evlerindeki fazla eşyalarını
bir şekilde ekonomiye kazan-
dırmaları hem de kendi bütçe-
lerine ufacık da olsa katkıda
bulunmalarını sağlamak. 
İkincisi de çevreye katkıda 
bulunmak” dedi. Konuşması-
nın devamında Akbelen’deki
orman katliamına karşı gerçek-
leştirilen direnişe de değinen
Odabaşı; “Hepimiz biliyoruz
bugün Akbelen’de orman 
katliamına karşı bir direniş 
var. Burada satılan ikinci el
ürünler tekrar ekonomiye ka-
zandırıldığı için bunlar için

ağaç kesilmeyecek, su 
tüketimi yapılmayacak. Çünkü
tekstil ürünlerinin en büyük
girdi maliyetlerinden birisi pa-
muktur. Pamuğu da su ile ye-
tiştirirsiniz. Bu şekilde
düşündüğümüz zaman burası
çevreci bir pazar. Bütün 
Kadıköylü komşularımı bu pa-
zara davet ediyorum” 
şeklinde konuştu.

Ziyaretçiler 
destekte bulundu

Kadıköy Belediyesi’nin 20 yıl-
dır hizmet veren 2. El Giysi
Mağazası Açık Gardırop da
pazarda stant açtı. Ziyaretçiler,
ihtiyaç sahibi binlerce kişiye kı-
yafet ulaştıran Açık Gardırop’a
kullanmadıkları kıyafetlerini
bağışlayarak destekte bulundu.
ERCAN ÖZTÜRK

Arnavutköy Belediyesi tarafından Pazar günü Arnavutköy Şehir
Parkı’nda 955 çocuk için sünnet şöleni düzenlendi

ARNAVUTKÖY Belediyesi
tarafından 955 çocuğun
sünnet şöleni için çeşitli et-

kinlikler düzenlendi. Taşoluk Yeşil
Camii’nde yapılan sünnet mevli-
dinin ardından Arnavutköy Şehir
Parkı’nda sünnet şöleni gerçek-
leştirildi. Programa Arnavutköy
Kaymakamı Mahmut Hersan-
lıoğlu, Arnavutköy Belediye
Başkanı Ahmet Haşim Bal-
tacı, AK Parti İstanbul Millet-
vekili Şengül Karslı, çocuklar
ve aileleri katıldı.

Belediye hediye verdi

Çocuklar, Şehir Parkı’nda
kurulan etkinlik alanında
doyasıya eğlendi. Alanda
illüzyon gösterisi, ani-
matör, jonglör, Hacivat-
Karagöz gibi çeşitli
çocuk etkinlikleri ya-
pıldı. Etkinliğe katılan
çocuklara pamuk
şeker, patlamış mısır,
Osmanlı macunu
ve Osmanlı şerbeti
ikramı yapılırken
tüm katılımcılara
yemek ikram
edildi. Belediye

Başkanı A. Haşim Baltacı, çocuklar ile
yakından ilgilenerek fotoğraf çektirdi.
Çocukların sünnet kıyafetleri Arnavut-
köy Belediyesi tarafından hediye
edildi. 

Acil şifalar diledi

Programda konuşma yapan Haşim
Baltacı, “Dün çocuklarımızın sünnet
mevlitlerini yapmıştıl. Bugün de bu-

rada önemli bir merasimi çocukları-
mızla beraber değerlendirmeye çalışı-
yoruz. Böyle olduğu zaman da
aslında bir olmanın beraber olmanın
yan yana durmanın da erdemini fazi-
letini görmüş olacaklar. Sünnet ope-
rasyonlarımız cerrahi ortamda,
uzaman hekimler tarafından yapıl-
maktadır. Yavrularımıza acil şifalar di-
liyorum.” dedi.  HABER MERKEZİ

Kadıköy Belediyesi’nin yeniden kullanımı özendirmek amacıyla hayata geçirdiği
Yeniden Kullanım Pazarı, Hasanpaşa’da bulunan belediye bahçesinde beşinci kez 
kuruldu. Kadıköylülerin yoğun ilgi gösterdiği pazarda açılan 80 standda; ikinci el
giysi, çanta, ayakkabı, takı, oyuncak ve bebek giysileri gibi ürünler yer aldı

Kavurucu sıcakların iyiden iyiye etkisini 
göstermesiyle birlikte, yaz aylarının serinleten
lezzeti dondurmaya talep arttı. Gaziosmanpaşa
Belediyesi Zabıta Müdürlüğü ekipleri de ilçe
genelinde dondurma üretim ve satış
noktalarında denetimlerini yoğunlaştırdı

Her yaştan vatandaşın severek tükettiği
dondurmanın, sağlıklı bir şekilde üretilmesi
ve tüketiciye sunulması için Gaziosmanpaşa

Belediyesi Zabıta Müdürlüğü ekipleri, dondurma üretim
ve satış noktalarında denetimler gerçekleştirdi. Denetim-
lerde dondurmanın gıda mevzuatına uygun koşullarda
üretilmesi adına imalathanelerde hijyen ve ruhsat kontrol-
leri yapan ekipler, işletmecilere uyarılarda bulundu.Dene-
timler sürecekZabıta Müdürlüğü Ruhsat Şefi Şuayip
Bıyıkoğlu, “İlçemizde dondurma üretimi ve satışı yapan yer-
lerin denetimini yaparak, vatandaşlarımızın hijyenik ve sağ-
lıklı gıdaya ulaşmasını amaçlıyoruz. Denetimlerimizde iş yeri
ruhsatını, çalışan personelin hijyen eğitim belgelerini, üretim-
hanenin hijyenik ve teknik şartlarını kontrol etmekteyiz. Don-
durma süt içeren ve dondurulmuş bir gıda olduğu için soğuk
zincirin kırılmaması ve hijyenik şartlarda üretilmesi çok önemli.
İnsan sağlığını koruma adına denetimlerimiz periyodik olarak
devam ediyor” dedi. HABER MERKEZİ

GOP denetime çıktı

Oldu da bitti maşallah!
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Tekirdağ Bölge Temsilcisi
İrfan DEMİR

Döner yemek
lüks oldu

Türk mutfağı-
nın vazgeçil-
mez lezzetleri

arasında ilk sıralarda yer
alan döner, artan fiyatlar
dolayısıyla giderek daha az
tüketilmeye başladı. Yakın
döneme kadar kuru fa-
sulye-pilav, lahmacun ve
döner dışarıda yemek yi-
yenlerin en çok tercih ettiği
yemekler arasındaydı. Et
ve bakliyat fiyatlarındaki
yükseliş, etli yemeklerin fi-
yatlarına da aynı oranda
yansıyor.  Tombik döner
olarak bilinen pide arası
döner de bu fiyat artışın-
dan nasibini aldı. 17 Tem-
muz 2022'de,
yemeksepeti.com üzerin-
den online olarak sipariş
verilen 100 gram tombik
ekmek dönerin fiyatı 73 li-
raydı, bugün ise 185 liraya
çıktı. Böylece tombik
ekmek dönerin fiyatı bir
yılda 153.4 artmış oldu.
Dönerin yanında en çok
tercih edilen içeceklerden
kola ise Temmuz 2022'de
15 liraydı, şimdi 31 liradan
satılıyor.

Kuru fasulye de
zamlı

Türkiye Ziraat Odaları Birli-
ği'nin (TZOB) geçen yıl
temmuz ayında 148 lira-
dan satılan dana etinin ki-
logram fiyatı Haziran
2023'te 343 liraya yük-
seldi. Yani yaklaşık bir
yılda dana etindeki fiyat ar-
tışı yüzde 131.7'yi buldu.
Yine TZOB verilerine göre
haziran ayında kuru fasul-
yenin kilogram fiyatı 55.5

liraya, pirincin fiyatı ise
48.6 liraya yükseldi. Oysa
geçen yılın aynı ayında
kuru fasulyenin kilogram fi-
yatı 26.7 lira, pirincin fiyatı
ise 25.1 liraydı. Yani kuru
fasulye fiyatı bir yılda
yüzde 107, pirinç ise yüzde
93.6 arttı. rakamlar, resto-
ranların maliyetlerdeki ar-
tışı doğrudan tüketiciye
yansıttığını gösteriyor. Ge-
lirleri aynı ölçüde artama-
yan çalışanlar ise tüketim
alışkanlıklarını değiştirmek
zorunda kalıyor. Artık çalı-
şanların önemli bir bölümü
daha ucuz alternatif menü-
ler bulmaya çabalıyor.

12 döner 
ekmek eksildi

Geçen yıl temmuz ayında
asgari ücret, 5.500 lira ola-
rak belirlenmişti. Temmuz
ayında ise asgari ücret net
11.402 liraya yükseltildi.
Yıllık artış oranı yüzde
107'yi buldu. Ancak döner
fiyatları ile kıyaslandığında
yine de ciddi bir kayıp dik-
kat çekiyor. Geçen yıl tem-
muz ayında asgari ücret ile
100 gram dana etli 73.4
adet tombik döner alınabi-
liyordu. Bugün ise 11.402
lira olan asgari ücret ile
sadece 61.6 adat döner
ekmek alabiliyor. Bu tablo
da asgari ücretteki artışa
rağmen, dar gelirlinin 11.8
dönerinin eksildiğini göste-
riyor. Oysa seçim süreci
dolayısıyla asgari ücrette
yapılan iyileştirme, benzer
oranlarda emeklilerin, işçi-
lerin ve diğer çalışanların
maaşlarına yansımadı.

B u sene Sivas'ta 18
bin dekar alanda
tohumluk patates,

72 bin dekar alanda ise ye-
meklik patates olmak
üzere toplam 90 bin dekar
alanda ekim yapıldı.
Hasat döneminde 75 bin
ton sertifikalı patates to-
humluğu ve 370 bin ton
yemeklik patates üretimi
gerçekleşmesi bekleniyor.
Geçen yıl kentte 86 bin
dekar alanda 346 bin ton
patates üretimi gerçekleş-
mişti. Sivas Valisi Yılmaz
Şimşek, Kangal-Gürün
yol ayrımında bulunan to-
humluk patates tarlasını
ziyaret etti. Tarlayı gezerek
İl Tarım ve Orman Mü-
dürü Seyit Yıldız'dan bilgi
alan Vali Şimşek, çiftçilere
iyi bir sezon diledi.

Daha çok üretim daha
çok istihdam

Sivas'ta her geçen gün eki-
len arazi miktarı ve ürün
çeşidinin arttığını ifade
eden Vali Şimşek, "Sivas'ta
her geçen gün ekilen arazi
miktarı artıyor. Yine ürün
çeşitliliği de artıyor. Devle-
timizin desteği ile çiftçileri-
mizin de gayreti ile her

geçen gün daha çok arazi
ekiliyor. Başka bölgeleri-
mizde de şu an buğday
hasadı, Gürün'de kayısı
hasadı, ayçiçek hasadı
olacak. Yine aynı şekilde
patates üretimimizde artı-
yor. Özellikle tohumluk
patates üretimine biz
önem veriyoruz ve arzu
ediyoruz ki çiftçilerimiz
katma değeri yüksek to-
humluk patates üretimine
ağırlık versin ve Sivas ili-
mizde bu anlamda hasta-
lıktan ari bir bölge ve çok
elverişli bir bölge. Bu yıl
yaklaşık 90 bin dekarlık
alanda patates ekimi ya-
pıldı ve inşallah bu yıl
rekor bekliyoruz. Yaklaşık
445 bin tonluk rekolte bek-
lentimiz var ve bunun yak-
laşık 75 bin tonu da
tohumluk patates olacak.
İnşallah bu çalışmalarımız
ve çabalarımızla ilimizdeki
çiftçilerimizi daha çok
katma değeri yüksek ürün-
lere yöneltmiş olacağız.
İnanıyorum ki Sivas'ımız
sanayide yakaladığı ivmeyi
tarımda da yakalayacak ve
daha çok üretim, daha çok
istihdam gerçekleştirece-
ğiz" dedi.  DHA

PATATESTE REKOLTE 

Memurlar zam bekliyor
Yaklaşık 4 milyon memur ve 2,5 milyon memur emeklisinin 2024-2025 yıllarındaki mali ve sosyal hak-
larının belirleneceği 7. Dönem Kamu Toplu Sözleşmesi görüşmeleri yarınki ilk toplantıyla başlayacak

Antalya bu yıl gelen 8 milyon 11 bin 828 turistle, 2019’u geride bırakarak turist sayısında rekor kırdı
Vali Ersin Yazıcı, sosyal
medya hesabından, “Tu-
rizmin başkenti An-

talya’mızdan bir rekor daha… 29
Temmuz itibarıyla yıl başından bu

yana Antalya’mıza gelen turist sa-
yısı rekorlar yılı olarak bilinen 2019
yılını da geride bırakarak 8 milyon
11 bin 828 oldu. 2019 yılının 29
Temmuz tarihindeki sayı ise 8 mil-

yon 4 bin 11’di” paylaşımında bu-
lundu. Antalya Havalimanı, 15
Temmuz cumartesi günü 97 bin
900’ü dış hattan gelen yolcu olmak
üzere toplam 207 bin 84 yolcuyla

tüm zamanların yolcu trafiği reko-
runu kırmıştı. Kentteki iki havali-
manına dün gelen toplam 100 bin
40 kişiyle dış hatlar günlük yolcu
sayısı rekoru da kırılmıştı. AA

MeMur ve memur emeklileri-
nin 2024-2025 yıllarındaki mali
ve sosyal haklarının belirlene-

ceği 7. Dönem Kamu Toplu Sözleşmesi
görüşmeleri yarınki ilk toplantıyla başla-
yacak. Yaklaşık 4 milyon memur ve 2,5
milyon memur emeklisini ilgilendiren
sözleşme süreci ağustos ayı boyunca
devam edecek. Çalışma ve Sosyal Gü-
venlik Bakanlığının ev sahipliğindeki ilk

toplantının açılışını Bakan Vedat Işıkhan
yapacak. Memur konfederasyonlarının
genel başkanları ve 11 hizmet kollundaki
yetkili sendikaların temsilcilerinin konuş-
malarıyla devam edecek toplantıda, gö-
rüşmelerde izlenecek takvim belirlenecek.

Önce hizmet kolları görüşülecek

Ağustos ayı boyunca sürecek görüşmelerde,
memur ve memur emeklilerini yetkili konfede-

rasyon olarak Memur-Sen temsil edecek. Gö-
rüşmeler kapsamında, ilk olarak hizmet kolla-
rının talepleri müzakere edilecek. Burada
tarafların mutabakat sağlanmasının ardından,
memur ve memur emeklilerinin genelini ilgi-
lendiren taleplerin görüşülmesine geçilecek.

Memur-Sen üçer aylık 
zamlar istedi

7. Dönem Kamu Toplu Sözleşmesi'ne

dair taleplerini geçen hafta açıklayan
Memur-Sen, 2024 yılı için üçer aylık dö-
nemler itibarıyla refah payı dahil birinci
üç ayda yüzde 35, ikinci üç ayda yüzde
10, üçüncü üç ayda yüzde 15, dördüncü
üç ayda yüzde 10 artış istemiş, 2025 yılı
için ise altışar aylık dönemler itibarıyla
refah payı dahil birinci altı ayda yüzde
25 ve ikinci altı ayda yüzde 15 zam
talep etmişti. AA

Geçen yıl 73 lira olan döner ekmek, artık 185
liraya satılıyor. Ücretlerdeki artışa rağmen,as-
gari ücretli geçen yıl 73 döner ekmek alabilir-
ken, bugün sadece 61 adet satın alabiliyor

Türkiye'de yemeklik ve tohumluk patates üretiminde ilk sıralarda yer alan Sivas'ta bu
sene rekor seviyede rekolte bekleniyor. Vali Yılmaz Şimşek, "Bu yıl yaklaşık 90 bin dekarlık
alanda patates ekimi yapıldı ve yaklaşık 445 bin tonluk rekor rekolte bekliyoruz" dedi

Antalya’ya turist akını var

BEKLENIYOR

Çalışma ve Sosyal Güvenlik Bakanlığının ev sahipliğindeki ilk toplantının açılışını Bakan Vedat Işıkhan yapacak. Memur konfederasyonlarının genel başkanları
ve 11 hizmet kollundaki yetkili sendikaların temsilcilerinin konuşmalarıyla devam edecek toplantıda, görüşmelerde izlenecek takvim belirlenecek.



İ stanbul Büyükşehir Belediye (İBB)
Başkanı Ekrem İmamoğlu, Alevi va-
tandaşların tuttuğu 12 günlük Muhar-

rem Matemi’nin ardından pişirilen aşure
lokmasına ortak oldu. İmamoğlu, Gazios-
manpaşa Kültür Merkezi ve Cemevi’nde
gerçekleştirilen lokma paylaşımı öncesinde
bir konuşma yaptı. Aşurenin bu toprakların
kıymetli bir geleneği olduğunu vurgulayan
İmamoğlu, “Bizim biri arada, farklılıkları-
mızla birlikte yaşamamızın çok özel bir tarifi
diyebiliriz. O tarif, bizi temsil eden kadim bir
lezzet. Tabii bereketin, dayanışmanın, aynı
zamanda birlik ve beraberliğin de simgesidir
aşure” dedi. 

Derin bir mücadelenin içindeyiz

“Barış ve kardeşlik içerisinde yaşamak
adına, yüzyıllardır derin bir mücadelenin
içindeyiz” diyen İmamoğlu, “Bu kardeşliği
dönem dönem sıkıntıya uğratmak isteyenler,
bozmak isteyenler olabilir. Geçmişte olmuş-
tur, gelecekte de olacaktır. Ve özellikle farklı
inançlar, farklı kimlikler üzerinden insanları-
mızı birbirine düşüren ya da birbirine kötü
gözle bakmasını sağlama gayreti içerisinde
olan insanlar ortaya çıkmıştır. Ama biz şunu
söylüyoruz her yerde: Aynen aşurede ol-
duğu gibi, bu toplumun mayasında bir
arada yaşamak, hoşgörü içinde yaşamak,
birbirini sevmek, birbirine iyi gözle bakmak,
komşuluk yapmak, ticaret yapmak, yaşamın
içinde olmak gibi kavramlarımız var. Bun-
lara sığınacağız. Tabii bu dayanışma ve pay-
laşma duygusu içerisinde, özellikle her cana,
her yaşayana kıymet vermek gibi gelenekle-
rimiz, göreneklerimiz, adetlerimiz var. Bizim
kültürümüz her zaman bu güzel duyguları,
bu güzel ilişkileri birbirimize öğütler. Birbiri-
mize bu öğütlerle baktığımızda milletçe,
toplum olarak çok az hata yaparız” şeklinde
konuştu. 

Dinimizin emrine uymuyorlar

“Bu güzel öğütleri dinlemeyenlerin, hatta di-
nimizin ‘Öldürmeyin’ emrine bile uymayan-
ları tarih boyunca yaşadık, gördük” diyen
İmamoğlu, “Özellikle bütün bu tavsiyelere
inancımızın iyi dileklerine, iyi emirlerine rağ-
men, zalim olmayı tercih edenleri ve Kerbe-
la'yı asla unutmayacağız. Bu zalimliği

bileceğiz. Bu katliamları bileceğiz. Bileceğiz
ama aynı zamanda o yaşananlardan da
derin bir ibret alacağız. İbret alacağız ve hep
birlikte yaşamanın, mutluluğun, huzurun,
barışın, dayanışmanın mücadelecisi ve ne-
ferleri olacağız. Bunu başardık. Başarmaya
da devam edeceğiz. Tabii zalimlerin karşı-
sında dimdik olmak, kararlı olmak, onlara
fırsat vermemek, asla vazgeçmemek, kötü
dil kullananları, kötülük yapanları değil, iyi-
lik peşinde koşanlardan olmayı tercih edece-
ğiz” ifadelerini kullandı. 

Kerbela çok büyük bir acı

Kerbela’nın insanlık tarihinde yaşanan en
acı olaylardan biri olduğunun altını çizen
İmamoğlu, “İslam tarihinin, inancımızın en
acı anlarından birisi. Bunun hayatımıza
derin etkileri olmuştur. Özellikle Alevi vatan-
daşlarımızın, bu yaşanan tarihin en acı an-

larından birisinden çıkarttığı o dünyanın en
güzel duygusunu, hep büyük bir saygıyla
karşılarım. Nedir o? Bütün bu kötülüğe rağ-
men; barış için, huzur için, özgürlük için,
eşitlik için, dayanışma için en ön safta mü-
cadele eden Alevi vatandaşlarımızın bu top-
rakların ve bu toplumun en temel
taşlarından birisi olmasını, her zaman örnek
bir biçimde anlatırım, yaşarım, duygulanı-
rım ve saygıyla eğilirim önünde. Hepinizin
huzurunda Hazreti Hüseyin'i, Kerbela'daki
bütün şehitlerimizi rahmetle anıyorum. Her
zaman barışın, huzurun, iyiliğin, özgürlü-
ğün mücadelesini hep birlikte vermenin ne
kadar kutsal ve ne kadar önemli bir duygu
olduğunu tekrar burada hatırlıyoruz” dedi. 

Her ibadethaneye eşit yaklaşıyoruz

İBB olarak, İstanbul'da yaşayan her inanç
kesimin insanlarla konuşarak, onların ihti-

yaçları doğrultusunda hizmet etmeye çalış-
tıklarına vurgu yapan İmamoğlu, bu kap-
samda oluşturdukları “İnanç Masası”nın
çalışma biçiminden örnekler verdi. Bu an-
lamda her ibadethaneye eşit yaklaştıklarını
ve cemevlerinin de bu kapsamda olduğuna
dikkat çeken İmamoğlu, “Özellikle manevi-
yatı üzerinden, inancı üzerinden, ibadet
hakkı üzerinden bu şehirde Alevi vatandaş-
larımıza daha farklı bir boyutta sorunlu his-
sediyorum kendimi. Bu yönüyle hem
cemevlerimize katkı sunmak hem cemevleri-
mizin ihtiyaçlarını gözetmek, ama aynı za-
manda siz kıymetli hemşerilerimizin en
manevi anlarında da bu duygularını onlarla
birlikte yaşayan, onları bu noktada destekle-
yen ve bir arada hizmet üreten bir anlayışı
ortaya koyduk” diye konuştu. 

Cemevi tartışmaları çok üzücü

Cemevlerinin bu topraklarda yüzyıllardır
ibadethane şeklinde kullanıldığını herkesin
bildiğini belirten İmamoğlu, şöyle konuştu:
“Bu ihtiyacı ve cemevlerinin ibadethane ol-
masını tartışmaya açan ya da bu yönde gay-
ret eden herkesi üzüntüyle takip ediyorum.
Bunun asla bir yeri yoktur. İnancın sahibi
olan insanlar ne şekilde, nasıl ibadet edecek-
lerini kendileri bilirler ve tarihler boyu bunu
yaşatırlar. Bu bağlamda bizim için net ola-
rak Alevi vatandaşlarımızın ibadethanesi
olan cemevlerimizi bu yönüyle değerlendi-
ren ve ihtiyaçlarını tespit eden, onlara katkı
sunan bir kamu yöneticisi olmayı özenli bir
şekilde yürütüyoruz. Bu işi kıvançla yapıyo-
ruz. Ve yaparken de diyoruz ki: Bu bir siyasi
hizmet değil. Bu, vatandaşımıza bir lütuf da
değil. Bu, kamunun vatandaşına olan bor-
cunu yerine getirmesidir. Ve dünyada laik
toplumlarda, laik ülkelerde bu derinleme-
sine gözetilir ve mutlaka bu sorumluluk ye-
rine getirilir. Sadece bu topraklarda, İslam
adına ya da işte mezhepler üzerinden, Sün-
nilik, Alevilik üzerinden de değil, farklı
inançlara da aynı sorumluluğu taşırız. Yani
bu şehirde yaşayan, -sayısının ne olduğu-
nun hiçbir önemi yoktur- Hristiyan'ı, Mus-
evi'si… Bütün inançlara eşit mesafede
olduğumuzu ve onlara da inançları yö-
nünde katkı sunduğumuzu da belirtmek 
isterim.”  HABER MERKEZİ
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İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu,
Alevi vatandaşların tuttuğu 12 günlük
Muharrem Matemi’nin ardından
pişirilen aşure lokmasına ortak oldu.
Gaziosmanpaşa Cemevi’ndeki
buluşmada konuşan İmamoğlu,
“İnancımızın iyi dileklerine, iyi 
emirlerine rağmen, zalim olmayı 
tercih edenleri ve Kerbela'yı asla
unutmayacağız. Bu zalimliği bileceğiz.
Bu katliamları bileceğiz. Birlikte
yaşamanın, mutluluğun, huzurun,
barışın, dayanışmanın mücadelecisi ve
neferleri olacağız” dedi

Huzur ve barıS
neferi olacağız

“MuHarreM ayında tutulan oruçların kabul olmasını
diliyorum” diyen İmamoğlu, konuşmasını şu sözlerle ta-
mamladı:   “Yüce Allah'tan; dualarımızın, o toplumun,
milletin, insanlığın, doğanın iyileşmesi adına yaptığımız
bütün duaların kabul olmasını diliyorum. Ve tarihte ya-
şanmış, hepimizin canını hala yakan, derinden etkileyen
acıların bir daha ne toplumumuzda ne milletimizde ne
de dünyanın hiçbir yerinde yaşanmamasını yürekten dili-
yorum, dua ediyorum. Aşure, her birimizi, özellikle kendi
içimizde, kendi benliğimizi koruyarak, bir arada yaşama-
mızın bir simgesi olarak tarih boyunca var olmuştur.
Bundan sonra da ebediyen var olmasını diliyorum. Ev-
latlarımıza, çocuklarımıza, gençlerimize daha güzel bir
gelecek, daha güzel yaşam ortamları hem şehrimiz adına
hem ülkemiz adına birlikte var etmemiz gerektiğini bile-
rek, bu yönde mücadelemizi en üst seviyede vermemizi
ve bu mücadeleyi verirken de başarıya ulaşmasını diliyo-
rum. Çünkü bütün çocukların eşit olduğu, her türlü hiz-
metin onlara eşit bir şekilde ulaştırıldığı bir ülkenin var
olması bizi dünyada bambaşka bir yere eriştirecektir.
Bunu temenni ediyorum. Allah bizi, milletimizi, bütün
zalimlerin zulmünden korusun. Bütün ailelerimizin gele-
ceği güzel olsun. Herkesin kalbine iyilik, güzellik, ferahlık
nasip etsin. Kötü düşünceden her bireyin, bu güzel ço-
cuklarımızın her birinin uzak olmasını diliyor, aşuremizin

hayırlara vesile olma-
sını istiyor, hepinizi
sevgiyle saygıyla se-
lamlıyorum.”Konuş-
maların ve Mustafa
Yıldırım Dede’nin
verdiği duanın ardın-
dan ilk aşure lokma-
sını vatandaşlara,
İmamoğlu dağıttı.

Allah bizi zalimlerden
KORUSUN

CHP’de değişimin
anlamı YOK!

MHP'li Yalçın, yaptığı yazılı
açıklamada, Cumhurbaş-
kanlığı Seçimi ve Genel Se-

çimlerin yapılmasından bu yana
kamuoyunda CHP merkezli bir deği-
şim tartışmasının dolaştığını belirterek,
"CHP'de değişimden maksat, bir fark-
lılaşma mı, bir halden başka hale geçişi
ifade eden istihale midir, yoksa inkılap
kelimesinin akrabası olan kalbetmek,
yani partiyi yeni bir duruma getirmek
midir? Veyahut tebdil-i kıyafet cinsin-
den bir dış görünüş ve vitrin değişikliği
midir? Hakikat şudur ki CHP, kurucu
refleks ve şifrelerini çoktan kaybetmiş-
tir. CHP'nin kendisi zaten bir siyasi
tağyire (başkalaştırma, bozma) uğra-
mış, resmen tagayyür etmiş yani baş-
kalaşıp bozulmuştur. CHP'deki
değişim yavelerinin gerisinde, bu par-
tiyi siyaseten tebdil ve taklip etmek ga-
yesiyle yıllardır operasyon üzerine

operasyon yapan FETÖ'cülerin ufu-
neti, siyasi çürümüşlüğü yatmaktadır.
Bütün bu hakikatler karşısında
CHP'de değişim, mevcut genel başka-
nın değiştirilmesinden başka manaya

gelmemektedir. Zaten partide ve ka-
muoyunda, sürekli mağlup bir genel
başkan profilinin değiştirilerek yerine
alternatif ve muhtemel adayların gün-
deme getirilmesi de bunun delilidir"
ifadelerini kullandı. 

Değişimin mimarı 
Cumhur İttifakı

Bunun dışında CHP'ye dair değişim
tartışmalarına hakikatte var olmayan
anlamlar yüklemenin zavallı bir vehim-
den öteye geçmediğini söyleyen Yalçın,
"Değişim tabirinin boyunduruğunda
mahpus kalmış çok zengin ve muhtelif
anlamları ifade edebilmek için biteviye
aynı kelimenin ortak olarak kullanıl-
ması, münakaşa ve mütalaaların kısır
ve verimsiz olmasına sebebiyet ver-
mekle kalmayıp Türkiye'de son yıllarda
yaşanan muazzam bir sürecin göz ardı
edilmesine de zemin hazırlamaktadır.
Asıl konuşulup tartışılması gereken en
önemli husus; gerek siyasette, gerek
hukukta, gerekse sosyal dokuda tabii
yoldan meydana gelen bir istihalenin,
bir büyük inkılap ve tebeddülün, yani
dönüşüm ve köklü değişimin 21'inci
yüzyılı nasıl ilmek ilmek dokumaya
başladığıdır. Son dönemde politika,
hukuk ve yönetim anlayışı başta olmak
üzere Türkiye'de birçok alanda köklü
değişim ve dönüşüm hamlesinin mi-
marı ve aktörü MHP ile Cumhur İtti-
fakı olmuştur. Cumhur İttifakı
tarafından Türkiye'de siyasi süreçlerin
Cumhuriyet'imizin yüzüncü yılının di-
namiklerine ve 21'inci yüzyılın şartla-
rına uygun devasa hamleler
gerçekleştirilmiştir. Türkiye; değişen
toplumsal yapı ve küresel anlayışa, ge-
lişen dünyaya bigane kalmamıştır"
dedi. DHA

MHP Lideri Devlet Bahçeli'nin teklifi ve
iktidardaki AK Parti'nin kabulüyle ha-
yata geçirilen Cumhurbaşkanlığı Hükü-
met Sistemi'nin hayati bir hamlenin
sonucu olduğunu vurgulayan Yalçın,
şunları kaydetti: “Cumhurbaşkanlığı
Hükümet Sistemi otoriter bir yönetim
şekli değil; bilakis idarede ehil, kararlı,
çözüm odaklı, hızlı, güçlü ve kapsayıcı
bütünüyle sivil bir modeldir. O bakım-
dan Türkiye'nin 21'inci yüzyıl hedefle-
rine en uygun idare tarzı olarak halktan
kabul görmüştür. CHP ise bütün bu
tehlikeli dönemeç ve muhataralı süreç-
lerde tankların karşısında değil, içinde
yer almayı tercih etmiş; millet iradesiyle

iktidara gelen siyasetçilere 'Sizi ben bile
kurtaramam' üslubuyla yaklaşmıştır.
CHP; politikalarını halkçılıktan vesayet-
çiliğe, müdahaleciliğe dönüştürmüştür.
CHP halkın değil, tankın yanında yer
almıştır. CHP; tahavvülü, istihaleyi, te-
rakkiyi, tebdili, tebeddülü ıskalamıştır.
CHP; Türk milletine mensubiyet şuu-
runu toplumsal barış ve kaynaşmanın
çimentosu olarak gören ve Türk milli-
yetçiliğini yönetim anlayışına yerleştire-
rek fikri, hukuki ve siyasi inkılapları aynı
bakış açısıyla sürdüren Atatürk'ün bırak-
tığı bayrak yerine onun ölümünden
sonra siyasi kodlarından sıyrılarak milli
değerlerimizi inkarı yeğlemiştir.”

CHP tanklar içinde olmayı seçti

MHP Genel Başkan Yardımcısı ve İstanbul Milletvekili Semih Yalçın, “CHP'de değişim,
mevcut genel başkanın değiştirilmesinden başka manaya gelmemektedir. Zaten partide
ve kamuoyunda, sürekli mağlup bir genel başkan profilinin değiştirilerek yerine 
alternatif ve muhtemel adayların gündeme getirilmesi de bunun delilidir” dedi



B üyükçekmece Atatürk Kültür Merkezi İbrahim
Çallı Salonu’nda Büyükçekmece Belediye Baş-
kanı ve Festival Komitesi Başkanı Dr. Hasan

Akgün, FIDAF 2. Başkanı ve Büyükçekmece Belediyesi
Koordinatörü Gürhan Ozanoğlu ve 100 ülkeden gelen
kültür ve sanat elçilerinin açılışlarını gerçekleştirdiği sergi-
lere sanatseverlerin ilgisi yoğun oldu.

2 çocuğun dramını yansıtan düğmeler

Bu yıl 24’üncüsü gerçekleştirilen Uluslararası İstanbul
Büyükçekmece Kültür ve Sanat Festivali kapsamında an-
lamlı bir sergi daha kapılarını açtı. Koleksiyoner ve Yazar
Tenzile Güler’in iki çocuğun Haşim ve Nazif’in dram
dolu hayatın öyküsünün izlerini taşıyan, aile yadigarı

düğme koleksiyonundan oluşan “Nazif’in Düğmeleri’’
sergisi hikayesi ile de büyük ilgi gördü. Büyükçekmece
Belediye Başkanı Dr. Hasan Akgün’e sergiyi gezerek ser-
gilenen düğmelerin anlamı ve nasıl toplandığı konusunda
bilgi aldı.

Festivalin ruhuna uyan bir sergi

Başkan Akgün, Nazif’in düğmeleri isimli serginin Ulus-
lararası İstanbul Büyükçekmece Kültür ve Sanat Festiva-
li’nin ruhuna uyan çok anlamlı bir sergi olduğunu ve
sergideki düğmelerin bir kültürü yansıttığını belirterek,
serginin mutlaka gezilmesi gerektiğini söyledi. Başkan
Akgün, festivale verdiği katkıdan dolayı Tenzile Güler’e
teşekkür plaketi takdim etti.  HABER MERKEZİ
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İHALE İLANI
ZEYTİNBURNU BELEDİYE BAŞKANLIĞINDAN

İhalenin Konusu : İstanbul İli, Zeytinburnu İlçesi, Merkezefendi Mahallesi, 3343 ada 3 
parsel, sayılı 127,03 m² yüzölçümlü arsa ile üzerindeki bodrum kat,
zemin kat ve 1. normal kattan oluşan toplam 3 katlı ticaret fonksiyonlu 
yapının 2886 sayılı Devlet İhale Kanun’un 35/a maddesine göre satılması.

İhale Tarih ve Saati : 17/08/2023 – 11:00 
İhalenin Yeri : Zeytinburnu Belediyesi Encümen Toplantı Salonu 

Beştelsiz Mahallesi, Belediye Caddesi, No:5, Zeytinburnu/İSTANBUL
İlgili Müdürlük/Birim : Kentsel Dönüşüm Müdürlüğü/Emlak Yönetim 

Şefliği /Tel: 0212 413 11 11/3074-3062                                     
İhale Usulü : 2886 sayılı Devlet İhale Kanun’ un 35/a maddesine 

göre Kapalı Teklif Usulü 
Evrakların Son Verilme                     : 16/08/2023 – 16:00 Yazı İşleri Müdürlüğü
Tarihi, Saati ve Yeri  
İHALEYE KONU TAŞINMAZIN BİLGİLERİ

İl : İstanbul   
İlçe : Zeytinburnu 
Ada/Parsel : 3343/3
Mahalle : Merkezefendi
Cadde/Sokak : Fırın Sokak
No : 2/1
Kat Sayısı : 3
Proje Bilgileri : Toplam Brüt Alan 171,00 m² - Toplam Net Alan 149,47 m²

Bodrum Kat       (Brüt:57 m² - Net:48,33 m²)
Zemin Kat          (Brüt:57 m² - Net:50,57 m²)
1. Normal Kat    (Brüt:57 m² - Net:50,57 m²)

İmar Durumu : Ticaret (Tek Bağımsız Birim)
Muhammen Bedel                         : 19.750.000,00 TL  
Geçici Teminat %3 : 592.500,00 TL
İhale Şartnamesinin Görülebileceği veya Satın Alınabileceği Yer: İhale şartnamesi 250,00 TL bedelle Kentsel

Dönüşüm Müdürlüğünden satın alınabilir veya ücretsiz görülebilir. 
İHALEYE KATILABİLME ŞARTLARI
İhaleye katılacak olanlar, ihale ilanında belirtilen gün ve saatte aşağıdaki belgelerle birlikte Belediye Encü-
meni Toplantı Salonunda hazır bulunacaklardır.
1) Gerçek kişiler için:

a) T.C. Kimlik Numarasını ihtiva eden nüfus cüzdan suretinin,
b) İkametgâh Belgesi, (2023 yılının Temmuz veya Ağustos ayında alınmış)
c) Gerçek kişiler adına vekâleten iştirak ediliyor ise, teklifte bulunacak kimselere ait vekâletnameleri,

2) Tüzel Kişiler İçin:
a) Mevzuatı gereği tüzel kişiliğin idare merkezinin bulunduğu yer mahkemesinden veya siciline kayıtlı

olduğu Ticaret ve Sanayi Odasından veya benzeri bir makamdan ihale tarihi itibariyle son bir yıl içerisinde
alınmış tüzel kişiliğin siciline kayıtlı olduğuna dair belgenin,

b) Teklif vermeye yetkili olunduğunu gösteren noter onaylı imza sirkülerinin,
c) Tüzel kişi adına vekâleten iştirak ediliyor ise, teklifte bulunacak kimselere ait vekâletnameleri,
İbraz edilmesi zorunludur. 

3) Tüm İstekliler İçin Aşağıdaki Şartların Yerine Getirilmesi Gerekmektedir:
a) İsteklilerin 2886 sayılı Devlet İhale Kanununa uygun olarak geçici teminat vermeleri gerekmektedir.
b) İsteklilerin şartname bedelini yatırdığına dair makbuz vermeleri gerekmektedir. 
c) İsteklilerin tebligat için adres, irtibat için telefon numarası ve elektronik posta adresi bildirmesi 

gerekmektedir. 
d) Yerin görüldüğüne dair İdare tarafından düzenlenecek belgenin bildirmesi gerekmektedir.
e) İsteklilerin ihale saatinden önce ihale şartnamesini incelemeleri ve tekliflerin de bu şartnamelerde be-

lirtilen şartlar çerçevesinde 16.08.2023 tarih ve saat 16.00’ a kadar Belediyemiz Yazı İşleri Müdürlüğüne
teslim etmeleri gerekmektedir. 

f) İşbu ihale 2886 sayılı Devlet İhale Kanunu’na göre düzenlenmiş olup, talep edilen bütün bilgi ve bel-
gelerin (teklif mektupları ve geçici teminatlar dâhil ) bu kanuna uygun olması gerekmektedir.

g) Faksla yapılacak müracaatlar ve postada meydana gelebilecek gecikmeler kabul edilmeyecektir.                                                                                                         

24. Uluslararası İstanbul Büyükçekmece Kültür ve Sanat
Festivali’nin en önemli sergilerinden olan Tenzile Güler’in
“Nazif’in Düğmeleri’’ Sergisi sanatseverlerle buluştu
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NAZIF’IN DUGUMLERI 
DUYGU SELI 
YASATTI!

Başakşehir dönüşüyor
BaşaKşEhirBelediyesi, kentsel yenileme
çalışmalarıyla Türkiye’ye rol model olmaya
devam ediyor. Güvercintepe, Şahintepe ve

Ziya Gökalp mahallelerindeki kentsel yenileme proje-
leriyle modern ve depreme dayanıklı konutlar üretili-
yor. Başakşehir Belediye Başkanı Yasin Kartoğlu,
Şahintepe Mahallesi’nde temeli atılan ve yapımı hızla
devam eden yeni kentsel yenileme projesini yerinde
inceledi.

Kalıcı çözümler üretiyoruz

Başakşehir genelindeki kentsel yenileme çalışmaları-
nın hızla devam ettiğini ifade eden Başkan Kartoğlu,
“Şehrimizin yaşam kalitesini yükseltmek, deprem ve
doğal afetlere karşı daha dayanıklı konutlar üretmek
adına kentsel yenilemeye çok önem veriyoruz. Yola
çıktığımız ilk gün bu konuda kalıcı çözümler üretece-
ğimizi söyledik. Hamdolsun, yolumuzdan dönmedik.
Başakşehir’imizin birçok lokasyonunda çalışmalara

başladık. Güvercintepe, Ziya Gökalp ve Şahintepe’de
büyük bir gayretle çalışmalarımızı sürdürüyoruz.”
diye konuştu.

Başakşehir’in vizyonunu yansıtacak

Şahintepe Mahallesi’nde yapımına başlanan kentsel
yenileme projelerinin ardından ada bazlı çalışmalara
hız verdiklerini belirten Başkan Kartoğlu, “Hak sahibi
komşularımızla birlikte plan ve projelerimizi titizlikle
hazırladık. Yeni etap konutlarımız aynı zamanda Ba-
şakşehir’imizin güzelliğini, sosyal donatı alanlarını ve
vizyonunu da yansıtacak.” dedi. HABER MERKEZİ

KEntsEl yenileme çalışma-
ları hakkında bilgi veren 
Başkan Kartoğlu, “Vatandaş-
larımız ister bireysel, ister ada
bazlı inşaatlarını yapabilme-
leri için tüm süreçleri işletiyo-
ruz. Deprem riskini biliyoruz.
El birliği ile binalarımızı yeni-

lemek için var gücümüzle ça-
lışıyoruz. 2009 yılında yüzde
50 olan riskli bina stokunu
kentsel yenileme çalışmala-
rıyla yüzde 13’e indirdik. 5 yıl
içinde bu rakamı sıfıra dü-
şürme hedefimize adım adım
yaklaşıyoruz.”

Riskli bina stokunda hedef sıfır

Başakşehir Belediyesi, kentsel yenilemede hız kesmiyor. Şahintepe Mahallesi’nde 
yeni bir kentsel yenileme projesine daha başladıklarını duyuran Başakşehir 
Belediye Başkanı Yasin Kartoğlu, “Vatandaşlarımız ister bireysel, ister ada bazlı
inşaatlarını yapabilmeleri için tüm süreçleri işletiyoruz” dedi

Eğitim sezonu öncesi
okullar yenileniyor

EyüpsultanBelediyesi, 2023 –
2024 Eğitim Öğretim Sezonu ön-
cesi okullarda boyama çalışmaları

başlattı. İlçe genelinde MEB’e bağlı ilkokul,
ortaokul ve liselerde, öğrencilerin daha
temiz, daha hijyenik ve sağlıklı bir ortamda
eğitim görebilmesi için başlatılan çalışmalar
aralıksız sürdürülüyor.Ekipler çalışmaları
büyük bir titizlikle yürütürken hiçbir detay
göz ardı edilmiyor. Okulların iç mekanla-
rında yapılan boya-badana çalışmalarının
yanı sıra dış cepheleri de boyanıyor. Çalış-
malar eğitim – öğrenim sezonu başlamadan
önce tamamlanarak okullar öğrenciler için
hazır hale getirilecek. Konuyla ilgili konuşan
Başkan Deniz Köken, "Bakım gereken okul-
ları tespit edip 28 okulumuzda çalışmalara
başladık" dedi.



9GÜNDEM 1 AĞUSTOS 2023 SALIwww.gazetedamga.com.tr

B ahçeşehir 2. Kısım Mahalle-
si'nde yaklaşık 400 kişinin ya-
şadığı Sedir Evleri Sitesi ile

Kardelen Villaları Sitesi sakinleri, site
çevresindeki inşaatlara ait hafriyat
kamyonlarının yoldan geçerken kal-
dırdığı toz nedeniyle mağdur olduk-
larını belirterek eylem yaptı.
Özellikle son bir aydır yoğun toz ne-
deniyle pencere bile açamadıklarını söyle-
yen site sakinleri, tüm şikayetlerine rağmen
herhangi bir çözüm elde edemeyince dün
saat 16.00 sıralarında protesto eylemi yaptı.
Site sakinleri, hafriyat kamyonlarının geç-
tiği yolu araçlarını park ederek kapattı. İn-
şaat alanından gelen hafriyat kamyonları,
yolun site sakinleri tarafından kapatıldığını
görünce geri dönmek zorunda kaldı. 

Evin içi toz içerisinde

Sedir Evleri Sitesi Yöneticisi Metin Kaya,
"Yaklaşık 1 aydır bunu yaşıyoruz. Hem de

24 saat yaşıyoruz gecenin bir vakti dam-
per sesine uyanıyoruz. Camı açamıyo-
ruz, açmazsak nefes alamıyoruz. En az
belki de yüz defa belediyeye yazı yazdık,

dilekçe verdik. CİMER'e yazdık.
Sabah bir kamyon geliyor suluyor bir
defa, başka da kimseyi görmedik. Bu
yol hafriyat yoluysa olsun eyvallah
ama biz de insanız. Bir tane kamyon

koysunlar buraya, 24 saat sulasınlar burayı.
Evleri bir gidip görseniz, halimizi anlarsınız
sitede yeşil çimenimiz yok şu anda" dedi.
Site sakinlerinden Eyüp Akyıldız ise tozdan
dolayı nefes alamadıklarını vurgulayarak
"Tozdan yaşanacak yer kalmadı. Tüm eşya-
lar, evin içi her şey toz. Bitkiler dahi ölüyor
bu tozdan. Ama nedense bir Allah'ın kulu
bile çözüm üretmek için kulu taşın altına
elini sokmuyor" diye konuştu.

En azından sulama yapsınlar

Kardelen Villaları Site Yöneticisi Ferhat

Gültepe, "Yaklaşık 1.5 yıldır yan tarafta
bulunan inşaattan dolayı aşırı tozdan,
hem sağlık hem de görüntü açısından
aşırı rahatsızlık çekiyoruz. 1.5 senedir
başvurmadığımız yer kalmadı. Ya bir an
evvel yapsınlar, gerekli önlemleri alıp en
azından sulama yapsınlar, ya da belli
bir saatte çalışma yapsınlar. Ama ne
yazık ki 24 saat iznimiz var diyorlar, bizi
de pek kaale almıyorlar. İstedikleri gibi
davranıyorlar. Bakın evlerin üstlerine
bakın, evlerin içleri tozdan geçilmiyor.
Bahçeye çıkılmıyor. Tamamen bir vur-
dumduymazlık, hiçkimse de ilgilenmi-
yor" dedi. 

Çoluk çocuk hasta oldu

Site sakinlerinden Mustafa Benzer de
çocukların tozdan dolayı hasta oldu-
ğunu ifade ederek, "Çocuklar tozdan
topraktan hasta oluyor. Hiçkimse rahat
edemiyor. Buradan gece saat 3'te 4'te

kamyon geçiyor, deprem oluyor diye
uyanıyoruz. O da bir sıkıntı. En azın-
dan yol yapılsa bu ses daha az gelecek.
Sofraya yemek yemeye oturacağız üç
kere sofra siliyoruz tozdan topraktan.
Artık buramıza geldi, yolu kapatmak
zorunda kaldık" dedi. 
Site sakini Emre Dinç İse, "Belediyede
64 tane şikayet kaydım var. Bir zabıta
gelmedi buraya. Burada her yer 
camlarımız evlerimizin dışı masalarımız
her yer böyle. Burası bizim oturma yeri-
miz. Ağaçların hallerine bakın. İçerideki
bitkilerimiz çiçeklerimiz herşeyimiz
öldü. Bembeyaz her yer. Sitenin her yeri
böyle biz defalarca yetkililere söyledik
ama bizi kaale almadılar " dedi. Site 
sakini Gülderen Durmaz ise, "Şikayetçi-
yiz. Evin içi bile toprak. Siliyorum 
kovanın dibi toprak. Bütün gün elimiz
suda" diyerek şikayetçi olduklarını 
söyledi. 

Bahçeşehir'de hafriyat
kamyonlarının neden olduğu aşırı
tozdan şikayet eden mahalle
sakinleri yolu kapatarak eylem
yaptı. Son bir aydır toz sorununun
daha da arttığını belirten mahalle
sakinleri soruna bir an önce
çözüm bulunmasını istedi. 
Mahalleliler, “Affedersiniz 
insan mıyız mal mıyız belli 
değil toz duman içinde, zehir
içinde oturuyoruz” dedi
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Biraz olsun 
anlayış istiyoruz
Yaşananları gazetemize değerlendiren 
mahalle sakinleri de; “Biz biraz olsun anlayış
istiyoruz” dedi. Ciddi sıkıntı içerisinde olduk-
larının altını çizen mahalleliler, “Affedersiniz
ama mal mıyız insan mıyız belli değil. Tozun,
dumanın, zehirin içinde oturmak zorunda ka-
lıyoruz. Cam açamıyoruz. Düşünün bu sıcakta
cam bile açamıyoruz, yazık günah gerçekten”
ifadelerini kullandı. 

Site sakinlerinden 
mustafa Benzer de çocukların 
tozdan dolayı hasta olduğunu 

ifade ederek, “çocuklar tozdan 
topraktan hasta oluyor. Hiçkimse 
rahat edemiyor. Buradan gece 

saat 3'te 4'te kamyon geçiyor, deprem
oluyor diye uyanıyoruz. Sofraya 

yemek yemeye oturacağız üç 
kere sofra siliyoruz tozdan 
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İnsan mıyız
mal mıyız!

Borç insan öldürmeye sebep mi?

Güzelyurt Mahallesi, Meh-
met Akif Ersoy Caddesi üze-
rinde bulunan tekel bayisinde

meydana gelen olayda, 20 yaşındaki Batu-
han Bayındır ile 24 yaşındaki Yunus Emre
Erzen hayatını kaybederken, 21 yaşındaki
Yusuf Erzen ise yaralandı. Hayatını kaybe-
den Yunus Emre Erzen'in babası yarala-
nan Yusuf Erzen'in ise amcası olan
Cantürk Erzen, tüm detaylarıyla yaşanan-
ları anlattı.

Kan parası gibi bir mesele yok

Baba Cantürk Erzen, 30 yaşındaki diğer
oğlu Mehmet Erzen'in yaklaşık 3 ay önce,
karşı tarafın akrabalarından bir kişi ile tar-
tışma yaşadığını, o esnada silahı elinden
alırken kaza yaşandığını, yaşananların ko-
nuyla ilgisinin olmadığını vurguladı. Erzen,
“Mehmet Erzen, kendisine ait bir tekel
dükkanı çalıştırıyordu. Bu kavga ettiği kişi
onların akrabasıdır. O kişi alkol alıp dük-
kana geldiği zaman, ne konuştuğunu bil-
meyen bir insan. Mehmet Erzen ile
tartışma sırasında silahla gelen kendisidir.
Tartışma esnasında silah çektiği zaman,
Mehmet Erzen onun elinden almaya çalı-
şırken mermi patlamıştır ve bacağına değ-
miştir. Ben bizzat kendim oradaydım.
Hepsi bir dakika içerisinde gelişti, müda-
hale etme şansı bulamadım. Bu konuyla il-
gili birbirimizle görüşme yaptık. Bu
insanlar iki arkadaş gibi her gün birbiriyle
görüşüyorlardı, o an olmuş bir olay. Biz
birbirimizden davacı bile olmadık. Silahla
gelen de kendisidir. Daha sonra gidip 50
çeşit ifade vermiştir, o ifadelerin hiçbiri
doğru değildir. Zaten olayla ilgili kamera
kayıtları da mevcut. Dolayısıyla kan parası
gibi bir mesele yoktur. O kişiye ben buraya
ürün vermiştim, net rakamını tam hatırla-
mıyorum ama 680 bin lira civarındaydı,
bana 130 bin lira ödeme yaptı. Benim ken-
dilerinden o zaman 500 bin lira civarında
alacağım vardı, bu olay olduğu zaman bu
parayı ödemek istemediler. Ben de kendile-

rinden bu parayı talep etmedim. Bugün
oğlumu katlettikleri olay ile bu olayın hiç-
bir ilgisi yoktur. Sadece kişi onların akra-
bası. Biz o zaman onların ağabeyi ile bir
masaya oturduk, 'Senin kardeşin de,
benim oğlum da her gün birbiriyle görüşen
kişiler, kaza ile bir olay olmuş. Bizim birbi-
rimize bir kinimiz, davamız yoktur' dedik.
2-3 ay önce olan bir olaydı, barıştık bitti.
Herhangi bir sorunumuz da yoktu" dedi.

Bir baba olarak izleyemedim

Baba Erzen, oğlunun öldürüldüğü anlara
dair paylaşılan videoları henüz izleyemedi-
ğini ifade ederek, “Şu an benim oğlumun
öldürülme sebebiyle ilgili ben neden haber-
lere çıkıyorum? Çünkü benim oğlum vah-
şice öldürülmesinin sebebini soruyorum.
Bir insan, bir insana maddi manevi bir acı
vermiştir ama ben daha o görüntüleri bir
baba olarak izleyemedim.  İnsanların bana
verdiği tepkiye bakarak, o çocuğun vahşice
öldürülmesine sebebiyet verecek benim
oğlum veya ben veya ailemden birisi bu in-
sanlara ne zarar verdi? Ben sadece bu in-
sana bunu soruyorum. Benim oğlumu
vahşice niye öldürdün? Bana bir sebep
söylesin. Alacak, verecek, kan parası gibi
söylemlerin hepsi yalan. Biz 10 senedir bir-
birimizi tanıyoruz, senelerdir ticaret yapı-

yoruz. Almışızdır, vermişizdir, eksik olmuş-
tur, fazla olmuştur ama kan davalık bir
olayımız yok. Ben bir baba olarak  soruyo-
rum. Benim oğlumu katledici şekilde, ca-
nını acıtarak nasıl öldürdü?" diye konuştu.

Diğer çocuğa neden sıktın?

Batuhan Bayındır'ın (20) olaydan kısa bir
süre önce arkadaşlarını ziyaret etmek için
tekel bayisine geldiğini belirten baba Erzen,
“Batuhan Bayındır isimli genç ise mahal-
lede oturan gençlerden birisi.  Yeğenim
Yusuf ile birlikte dükkana gelmişler, o ço-
cuğun tek suçu arkadaşı ile birlikte oraya
gelip 5 dakika orada bulunmak. Onun
suçu o. Benim ailem ile bir hesabın varsa o
çocuğa neden sıktın? Sıkma şeklini görme-
dim ama insanların anlattığına göre çocu-

ğun elinde bir şey yokmuş. Niye onu öl-
dürmek için ateş ediyorsun? Ben dün ce-
nazemi toprağa verdikten sonra oğlumun
öldüğünü bile hissedemedim. 54 yaşında-
yım, ben oğlumun vahşice öldürüldüğünü
bugün hissetmeye başladım. 30 sene önce
tanıştığımız insanlar bile aradılar, baş sağ-
lığı dilediler. Bu öyle bir vahşet ki bütün
Türkiye bunu konuşuyor. İnsanların vic-
danı sızladı, onların akrabaları bile arayıp
baş sağlığı diledi. O çocukların vahşice öl-
dürülmesini akrabaları bile kabul etmedi.
Bazen insanlar gidip 'Neden öldürdün?' di-
yerek hesaplaşmak ister ama bu benim vic-
danıma kalmış bir durum. Bugün ben
acımı yaşıyorum, çocuğumu toprağa ver-
dim. Keşke kazayla olsaydı, şikayetçi bile
olmazdım" şeklinde konuştu. DHA

Esenyurt'ta tekel bayisine yapılan silahlı saldırıda hayatını kaybeden Yunus Emre Erzen'in (24) babası Cantürk Erzen yaşananları
anlattı. Erzen, “Bana icra kağıdı gönderdiler. Ben zaten borcumu ödeyen bir insanım. 'Bana niye icra gönderdiniz?' diye bunu
WhatsApp'ta paylaştım. Bu benim oğlumu öldürmeye bir sebep mi? Biz 10 senedir birbirimizi tanıyoruz, senelerdir ticaret 
yapıyoruz. Almışızdır, vermişizdir, eksik olmuştur, fazla olmuştur ama kan davalık bir olayımız yok” dedi

Borcu için kendisine başlatılan icra takibi kağıdını What-
sApp'ta paylaştığını belirten baba Erzen,  “Bana icra ka-
ğıdı gönderdiler. Ben zaten borcumu ödeyen bir
insanım. 'Bana niye icra gönderdiniz?' diye bunu What-
sApp'ta paylaştım. Bu benim oğlumu öldürmeye bir
sebep mi? Tüm Türkiye'ye bunu soruyorum. Bu benim
oğlumu öldürmeye bir sebep midir? Benim oğlumun
vahşice öldürülmesine sebep olacak bir şey söylesinler.
Gerçekten canını acıttığımız, hayatlarına mal olacak sı-
kıntı yaşattığımız bir sebep söylesinler. Böyle bir şey ol-

saydı ben affederdim ama ufak tefek alışverişler için
olur mu? Ortada hiçbir şey yok. “Emre'yi o şekilde katle-
derken yanında oğlunu da götürmüş. Oğluna da o kat-
liamı yaşatıyor. Kendi çocuğu o psikoloji ile nasıl
yaşayacak? Nasıl bir baba bu? Benim baba olarak bu
bile canımı acıttı. İnsanlar olaya bakınca, 'Demek bu in-
sanlar bunlara gerçekten öyle bir eziyet etmiş ki, bunlar
fırsatını bulunca intikamını almış' diyorlardır.  Ama
böyle bir şey yok, bana bir sebep söyleseler Allah ka-
tında onları affederdim" dedi.

Canım çok aCıyor

Şile’de denizden
mayın çıkTı
Şile Sofular Köyü'nde sahilde denizde top mermisi bu-
lundu. Jandarma ekipleri tedbir amacıyla plajı
vatandaşlara kapattı. İstanbul Valiliği'nden yapılan
açıklamada, “SAS timleri tarafından bölgede tarama
faaliyeti sürmekte olup tespit edilen mühimmatın imha
işlemi, 1200 metrelik yarı çaplı sahada yerleşim yer-
lerinde ve plajlarda gerekli emniyet tedbirlerin alınmasına
müteakip 2 Ağustos tarihinde gerçekleştirilecektir” denildi

Olay,  geçtiğimiz cuma günü  Şile Sofular
Köyü, Sofular Halk Plajı'nda yüzmeye gelen
bir vatandaş denizde çok sayıda patlamamış

top mermisi olduğunu gördü. İhbar üzerine olay yerine
Jandarma ve itfaiye ekipleri sevk edildi. Jandarma ekip-
leri tarafından Sualtı Savunma Grup Komutanlığına
(SAS) ekiplerine haber verildi. Sahil boşaltılırken, plaja
girişler kapatıldı. 

28 adet mühimmat teslim edildi

Olayla ilgili İstanbul Valiliği tarafından yapılan açıkla-
mada, "28 Temmuz 2023 tarihinde saat 09.00 sırala-
rında Şile İlçesi Sofular Mahallesi sahilinde deniz
içerisinde patlamamış mühimmat bulunduğuna dair
alınan ihbar sonrası bölge güvenlik çemberine alınmış,
ancak hava koşulları nedeniyle dalış faaliyeti yapılama-
mıştır. 29 Temmuz 2023 günü icra edilen dalış faaliye-
tinde sahilden 10 metre uzaklıkta 1-1.5 metre derinlikte
bölgeye dağılmış vaziyette 9 şüpheli cisim tespit edilmiş-
tir. Deniz Kuvvetleri Komutanlığı Sas Grup Komutan-
lığı tarafından yapılan görüntü incelemeleri neticesinde
şüpheli cisimlerin top mermisi olduğu belirlenmiştir. 30
Temmuz saat 10.00 SAS timi tarafından dalış icra edil-
miş bahse konu mevkide en az 28 adet mühimmat tes-
piti yapılmış olup tespit edilen mühimmatlardan, karaya
çıkarılması mümkün vaziyette olan 8 tanesi teşhis ve
imha için Şile Nöbetçi Savcısı onayı dahilinde SAS timi
tarafından SAS Grup Komutanlığı'na intikal ettirilmek
üzere karaya çıkarılmıştır. SAS timleri tarafından böl-
gede tarama faaliyeti sürmekte olup tespit edilen mü-
himmatın imha işlemi, 1200 metrelik yarı çaplı sahada
yerleşim yerlerinde ve plajlarda gerekli emniyet tedbirle-
rin alınmasına müteakip 2 Ağustos tarihinde gerçekleş-
tirilecektir" denildi.  DHA

Trafik magandasına

para cezası
Beylikdüzü D-100 karayolunda makas atarak
ilerleyen ve o anları cep telefonu ile kaydederek,
sosyal medyada paylaşan sürücü polis ekipleri
tarafından yakalandı. H.H.A. isimli şüpheliye
toplam 5 bin 451 lira para cezası kesildi

Beylikdüzü D-100 Karayolunda sürücü-
nün makas attığı anlar, yanındaki arkadaşı
tarafından cep telefonuyla görüntülendi.

Sosyal medyada paylaşılan görüntülerin ardından İs-
tanbul Emniyet Müdürlüğü Trafik Denetleme Şube
Müdürlüğü ekipleri harekete geçti. Aracın plakasını
tespit eden polis ekipleri sürücünün H.H.A. olduğunu
belirledi. Gözaltına alınan sürücü H.H.A.'ya 'Makas
atmak' maddesinden 4 bin 64 lira , 'Saygısızca araç
kullanmak' maddesinden 436 lira, 'Film cam' madde-
sinden ise, 951 lira olmak üzere toplamda 5 bin 451
lira idari para cezası uygulandı. Şüpheli hakkında
'Trafik güvenliğini tehlikeye sokmak' suçundan adli
işlem başlatıldı. 

Diğer araçları dikkate bile almadı

Şüphelinin arkadaşı tarafından sosyal medyada pay-
laşılan görüntülerde sürücünün, diğer araçlara aldırış
etmeden hızla makas attığı anlar görülüyor.   DHA



K ültür ve Turizm Bakanı
Mehmet Nuri Ersoy, Be-
yoğlu'nda, Atatürk Kültür

Merkezi'nde 2023 yılının ilk 6
ayına ait turizm rakamlarının de-
ğerlendirildiği '2023 Yılı Değerlen-
dirme Toplantısı' sonrasından
gazetecilerin gündeme ilişkin soru-
larını yanıtladı. Bakan Ersoy,  Mic-
helin Rehberi, AirBnb, günübirlik
evler ile Görevimiz Tehlike (Mis-
sion Impossible) filmi ile ilgili so-
rulara yanıt verdi.

Restoranların yerini
zor buluyorum

Michelin Rehberi'nin Türkiye'deki
durumu hakkında bilgi veren
Ersoy, "Geçen yıl Türkiye biliyor-
sunuz 100 yıl sonra Michelin Reh-
beri'ne girmeye hak kazandı.
Gastronomi önemli diyoruz ama
yemeklerimiz iyi demek yeterli ol-
muyor. Önemli olan bunu dün-
yaca bilinir, kabul görmüş
tescillenmiş kurumlar tarafından
tescillenmesi, teyit edilmesi gerek.
Türkiye biliyorsunuz geçen sene
İstanbul ile Michelin Rehberi'ne
girdi. Bu sene Bakanlığımız ve Tu-
rizm Geliştirme Ajansı'nın yoğun
çalışmaları sonucu ne demiştik ?
İzmir ve Muğla ve Antalya'yı he-
defliyoruz demiştik. Bu çalışmalar
sonucunu verdi. Michelin Rehberi
geçen hafta yaptığı açıklamayla
İzmir ve Bodrum'u da bu yıl için
rehbere dahil edeceğini söyledi.
İzmir derken sadece İzmir merkezi
kastetmiyoruz; Çeşme Alaçatı,
Urla ilçeleri de İzmir kapsamında
değerlendireceğimiz ilçeler. İnşal-
lah 9 Kasım'da da tekrar bir lans-
man yapacaklar. Hem İstanbul'da
yeni katılan, yani derecelendirmeye
layık görülen restoranları açıklaya-
caklar hem de yeni destinasyonla-
rımız olan İzmir, Çeşme, Urla,
Bodrum destinasyonlarında de-
ğerlenmeye layık görülen, yıldız al-
maya layık görülen
restoranlarımızı açıklayacaklar."
diye konuştu. Ersoy "Biz Michelin

Rehberi ile sadece onların farkın-
dalığını sağlayabiliyoruz. Onlarla
ilgili hedef destinasyonlarda destek
oluyoruz ama karar mekanizma-
sına onlar karar veriyorlar, ne ola-
cağına. İlgiyi artırdı mı diyorsanız?
Michelin restoranlarda ben bile
yer bulmakta zorlanıyorum. Yurt-
dışında da aylar önceden rezervas-
yon yapmak gerekiyormuş,
Michelin yıldızı alan restoranları-
mızda. Demek ki etkisi oldukça
fazla" ifadelerini kullandı.

Yasal bildirim
zorunlu olacak

Bakan Ersoy, günübirlik evlerle il-
gili olarak, "Sektörde Airbnb ola-
rak tarif ediliyor ama biz aslında
biz günübirlik kullanım diyoruz
buna. Bu tarz evlere açıkçası Ba-
kanlığımız bir mevzuat çalışması
başlattı. Yıl sonuna kadar da ha-
yata geçireceğiz. Ne yapacağız?
Bu tarz günübirlik kiralanan evlere
normal kiralama dışında bir serti-
fika belgelendirme şartı getireceğiz
kanuni mevzuatta bir değişiklik ya-
parak. Onlar bir belge almak zo-
runda kalacaklar Kültür ve Turizm
Bakanlığı'ndan ve konaklayan kişi-
leri düzenli olarak bildirmekle yü-
kümlü olacaklar. Ayrıca buradan
elde ettikleri gelirle ilgili de bir vergi
olacak. O vergiyi Hazine ve Maliye
Bakanlığı'na yatırmaları gerekecek.
Bu aynı zamanda rekabet eşitliğini
sağlamak açısından önemli. Yani
dünyada nasıl oluyorsa Türkiye'de
de o şekilde mevzuatları şekillendi-
riyoruz. İnşallah yıl sonuna kadar
burada mevzuat düzenlemelerini
de yapacağız. Hepsi kayıtlı eko-
nomi haline gelecekler. Ama biz
bakın bu günübirlik evlere karşı de-
ğiliz sadece dünyada olduğu gibi
belli bir belgelendirme ile ve mev-
zuatlara uygun şekilde yapılması
taraftarıyız. Yoksa bu da bir turizm
şeklidir. Bunun da çok talebi var
dünyada olduğu gibi bizde de bu
talep var ve bu talepten yararlan-
mamız gerekiyor." dedi. DHA
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Kültür ve Turizm Bakanı Mehmet Nuri Ersoy, günübirlik 
kiralanan evlerle ilgili sorulara yanıt verdi. Bakan Ersoy,
“Günübirlik kiralanan evlere sertifika belgelendirme şartı
getireceğiz. Kültür ve Turizm Bakanlığı'ndan bir belge 
almak zorunda olacaklar ve konaklayan kişileri düzenli
olarak bildirmekle yükümlü olacaklar. Ayrıca buradan
elde ettikleri gelirle ilgili de bir vergi olacak” dedi

GUNUBIRLIK EVLERLE ILGILI 
YASAL DUZENLEME

ERSOY, Görevimiz Tehlike (Mis-
sion Impossible) filminin Türkiye
çekimlerinin iptal edilip edilmediği
ile ilgili de konuştu. Ersoy, "Sizin
duyduğunuz işin dedikodu kısmı.
Biri densizlik yaptı diye herşey bir
anda iptal olmaz merak etmeyin.
Dedim ya bu tarz çalışmalar bir
günlük çalışmalarla gerçekleşmi-
yor. Yıllarca süren yıllar öncesin-
den başlayan çalışmalar. Öncelikli
olarak kanunlarınızda, mevzuatla-
rınızda değişiklik yapıyorsunuz.
Türkiye Sinema Genel Müdürlü-
ğü'yle birlikte yapmış olduğu-
muz çalışma sayesinde
Bakanlığımızın, yasada bir
düzenleme yapılmıştı bun-
dan 4 yıl önce hatırlarsınız.
Türkiye'de yapılan yabancı
prodüksiyon çekimlerine,
Bakanlık olarak biz destek
veriyoruz dünyada
olduğu
gibi. Bu
destek
oran-
larını
da

dünyada rekabet eder haline getir-
miştik. Yine Turizm Geliştirme
Ajansı da bu destek çalışmalarına
katılımda bulunuyor. Biz Bakanlık
olarak, Turizm Geliştirme Ajansı
olarak 5 yıl önceki Türkiye değiliz
bakın. Gerekli mevzuat düzenle-
meleri yapıldı. Gerekli kaynak ça-
lışmaları yapıldı. Dünyayla rekabet
eden hale Türkiye'yi getirdik. Biz
gerekenleri yapıyoruz. Arada den-
sizlik yapan kişiler olabilir onlar da
kendilerini düzeltirlerse biz sonuç
almaya devam ederiz. Nasıl geç-

mişte biliyorsunuz tam
pandeminin ortasında

Guy Ritchie burada
bir film çekmişti. İn-
şallah daha büyük
prodüksiyonlar da
Türkiye'de çekilecek.

Şimdilik bu kadarını
söyleyelim. Gerçekleş-

tikçe hep beraber
öğrenece-

ğiz
zaten"

dedi. 

Bir densizlikle

iptal olmaz
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V atanı Koruma Ulusal Konseyi
(CNSP) lideri General Omar
Tchiani'nin çağrısıyla halk, cun-

tayı desteklemek için Niamey'deki
Toumo Meydanı'nda toplandı. Elle-
rinde Rusya bayrakları taşıyan kalaba-
lık, Fransa aleyhine sloganlar attı,
Fransız bayrağı yaktı. Kalabalıktan bir
grup, Fransa'nın Niamey Büyükelçili-
ğine yürüdü. Elçiliğin dış kısmında bu-
lunan güvenlik girişinin camlarını kıran
kalabalık, içeri girmeye çalıştı, elçiliğin
dış duvarını yakmaya kalkıştı. Sosyal
medyaya yansıyan paylaşımlarda da
darbenin arkasındaki isimlerden eski
Genelkurmay Başkanı Salifou Mo-
di'nin, göstericileri Fransız Büyükelçili-
ğinden uzaklaştırmaya ve
sakinleştirmeye çalıştığı görüldü. Öte
yandan Fildişi Sahili'nin Abidjan kentin-
deki Nijer Büyükelçiliği önünde de
darbe karşıtları gösteri düzenlendi.
Göstericiler, Cumhurbaşkanı Muham-
med Bazum'un serbest bırakılması çağ-
rısında bulundu. Fransa'dan yapılan
açıklamada ise vatandaşlara ya da
Fransa'ya yönelik saldırılara hızlı ve sert
şekilde karşılık verileceği duyuruldu.

Cunta ECOWAS'a meydan okudu

Cunta lideri Tchiani, dün devlet televiz-
yonundan yaptığı açıklamada, Batı Af-
rika Devletleri Ekonomik Topluluğunun
olası bir askeri müdahalesine karşılık
vereceklerini söylemişti. Tchiani, "ECO-
WAS'a vatanımızı savunmadaki kesin
kararlılığımızı bir kez daha hatırlatıyo-
ruz." ifadesini kullanmış ardından dar-
beye destek gösterisi çağrısında
bulunmuştu. ECOWAS'ın bugün Nijer-
ya'nın Abuja kentinde Nijer gündemiyle
düzenlediği olağanüstü zirveden, sert
yaptırımların çıkması bekleniyor. ECO-

WAS Dönem Başkanlığına 10 Tem-
muz'da seçilen Nijerya Devlet Başkanı
Bola Ahmed Tinubu, darbelere karşı ta-
kındığı sert tutumla biliniyor. Tinubu,
dönem başkanlığına seçilir seçilmez
yaptığı açıklamada, "Demokrasi olma-
dan yönetim olmaz, özgürlük olmaz,
hukukun üstünlüğü olmaz. Batı Afri-
ka'da darbe üstüne darbe yapılmasına
izin vermeyeceğiz." diye konuşmuştu.
ECOWAS'ın cuntayı yönetimden indir-
mek için askeri müdahale seçeneğini de
görüştüğü belirtiliyor. Zira, ECOWAS
üyesi olmayan ancak Nijer'e komşu
Çad'ın da zirveye davet edilmesi askeri
müdahale seçeneğinin masaya yatırıl-
dığı iddialarını güçlendiriyor. ECO-
WAS'ın askeri gücünün böyle bir
müdahale için yetersiz kalacağı, bu ne-
denle Fransa ve ABD'den de destek alı-
nacağı öne sürülüyor.

Batı ve uluslararası toplum endişeli

ECOWAS'ın yanı sıra Fransa, ABD,
Avrupa Birliği (AB) ve Afrika Birliği de
(AfB) cuntaya karşı yoğun diplomasi
trafiği yürütüyor. AfB ülkedeki anayasal
düzenin yeniden tesis edilmesi için cun-
taya 15 gün süre tanımış, AB ve Fransa
da Nijer'e yönelik yardımların askıya
alındığını duyurmuştu. ABD Dışişleri
Bakanı Antony Blinken ise sürecin ba-
şından bu yana her gün Nijer'e ilişkin
açıklamalarda bulunuyor.

Batı'nın Sahel'deki yegane müttefiki

Batı Afrika'da 2020'den bu yana gerçek-
leşen 5 askeri darbeyi kınamakla yetinen
Batılı müttefikler, Nijer'deki darbeyi ter-
sine döndürmenin yollarını arıyor. Ba-
tı'nın Sahel bölgesindeki tek müttefiki
olan Nijer'de, ABD'nin bin, Fransa'nın
1500 askeri bulunuyor. Mali ve Burkina

Faso'daki darbeler nedeniyle bu ülkeler-
deki askeri gücünü çekmek zorunda
kalan Fransa için Nijer, Sahel'deki "tek
dost" olarak değerlendiriliyor. ABD'nin
de Agadez kenti yakınlarında "Niger Air
Base 201" isimli bir insansız hava aracı
üssü bulunuyor. İnşaatı ve finansmanı
ABD'ye, mülkiyeti ise Nijer ordusuna
ait üs, yüksek teknolojili uydu iletişim
sistemleriyle 2019'dan bu yana hizmet
veriyor. İnşası için 110 milyon dolar, yıl-
lık bakımı için ise 30 milyon dolar har-
cayan ABD, söz konusu üssü,
Sahel'deki ana istihbarat ve gözetleme
merkezi olarak kullanıyor. AA

Papa’dan Rusya’ya çağrı

Vatikan'ın ünlü Aziz Pet-
rus meydanına bakan
ofisinin penceresinden

geleneksel pazar duasını icra
eden Papa, buradaki konuşma-
sında Karadeniz Tahıl Anlaşma-
sı'na değindi. Tahılın insanlığı
beslemek için Rabb'in verdiği bir
armağan olduğunu ifade eden
Papa, "Acı çeken Ukrayna için
dua etmeyi bırakmayalım, bura-
daki savaş tahıl dahil, her şeyi
yok ediyor ve bu, Rabb'e karşı iş-
lenen ciddi bir suç." dedi. Kato-
liklerin ruhani lideri, açlıktan
muzdarip milyonlarca kişinin fer-
yat ettiğini dile getirerek, "Kar-
deşlerime, Rusya Federasyonu
yetkililerine, Karadeniz Girişi-
mi'nin geri gelmesi ve tahılın gü-
venli şekilde taşınması için
çağrıda bulunuyorum." ifadesini
kullandı.

Karadeniz Tahıl Koridoru Anlaşması

Rusya-Ukrayna Savaşı'nın küre-

sel gıda fiyatları üzerindeki etki-
sini azaltmak için BM, Rusya,
Türkiye ve Ukrayna, 22 Temmuz
2022'de İstanbul'da düzenlenen
törende Karadeniz Tahıl Koridoru
Anlaşması'nı imzalamıştı. Krem-
lin Sözcüsü Dmitriy Peşkov, sü-
resi dolan anlaşmaya ilişkin 17

Temmuz'da yaptığı açıklamada,
"Tahıl koridoru anlaşması fiilen
son buldu, durduruldu. Rusya, il-
gili şartlar uygulanır uygulanmaz
derhal tahıl anlaşmasına geri dö-
necek. Anlaşmanın Rusya ile il-
gili kısmı yerine getirilmedi."
ifadelerini kullanmıştı. AA

Katoliklerin ruhani lideri ve Vatikan Devlet Başkanı Papa Franciscus,
tahılın önemli bir gıda maddesi olduğunu belirterek, Karadeniz
Tahıl Anlaşması'na geri dönülmesi için Rusya'ya çağrıda bulundu

Nijer'de, 26 
Temmuz'da 

yönetime el koyan
cuntanın çağrısıyla

halk darbeyi 
desteklemek için 
sokaklara çıktı

Zelenskiy, sosyal medya he-
sabından yaptığı görüntülü
açıklamada, Rusya'nın Ukray-

na'ya karşı başlattığı savaşın gidişatını
değerlendirdi. "Rus saldırganlığının
savaş alanında iflas ettiğini" savunan
Zelenskiy, "Bugün, Rus yönetiminin, bir
ya da 2 hafta sürmesini beklediği sözde
özel askeri operasyonunun 522. günü.
Ukrayna giderek güçleniyor. Savaş,
yavaş yavaş Rusya topraklarına, sembo-
lik merkezlerine ve askeri üslerine dönü-
yor ve bu kaçınılmaz, doğal ve adil bir

süreçtir." dedi. Rusya Savunma Bakan-
lığı, bu sabah Ukrayna'nın, Moskova
bölgesindeki tesislere insansız hava
araçları (İHA) saldırısı gerçekleştirme
girişiminin engellendiğini, İHA'ların
Rus hava savunma sistemleriyle imha
edildiğini belirtmişti.

İki taraf da açıklamalar yaptı

Moskova Belediye Başkanı Sergey Sob-
yanin ise sosyal medya hesabından yap-
tığı açıklamada, Ukrayna'nın İHA'larla
düzenlediği saldırı girişiminin engellen-

diğini, ancak düşen dronların Mosko-
va'daki bazı kulelere çarparak hasara
neden olduğunu, ölü veya yaralı bulun-
madığını bildirmişti. Öte yandan, sosyal
medyada yer alan bazı görüntülerde,
İHA'lardan birinin, Moskova'daki gök-
delenlerin bulunduğu Moskova City
bölgesine düşmesi nedeniyle patlama
yaşandığı görülmüştü. Ukrayna'nın,
Rusya'nın başkenti Moskova'ya, 24 ve
28 Temmuz'da da İHA ile saldırılar dü-
zenlediği, ölü veya yaralı bulunmadığı
bildirilmişti. AA

Savaş Rus topraklarına dönüyor

NIJER’DE SULAR
DURULMUYOR

Ukrayna Devlet Başkanı Volodimir Zelenskiy, savaşın yavaş yavaş Rusya'nın
topraklarına döndüğünü ve bunun kaçınılmaz bir süreç olduğunu söyledi

Moskova Belediye Başkanı
Sergey Sobyanin ise sosyal
medya hesabından yaptığı
açıklamada, Ukrayna'nın
İHA'larla düzenlediği saldırı
girişiminin engellendiğini,
ancak düşen dronların Mos-
kova'daki bazı kulelere çar-
parak hasara neden
olduğunu, ölü veya yaralı
bulunmadığını bildirmişti.

Cunta dikkat
çekiyor
Nijer'de Cumhurbaşkanı Muhammed
Bazum, 26 Temmuz'da Cumhurbaşkanlığı
Muhafız Alayı unsurlarınca alıkonulmuştu
ve o akşam asker yönetime el koyduğunu
duyurmuştu. Cumhurbaşkanlığı Muhafız
Alayı Komutanı General Omar Tchiani, 28
Temmuz'da CNPS'nin liderliğini üstlendi-
ğini ve geçiş hükümetinin başına geçtiğini
açıklamıştı. Bir önceki Cumhurbaşkanı
Mahamadou Issoufou'nun "sırdaşı" olarak
bilinen 62 yaşındaki Tchiani, yaklaşık 10
yıldır Cumhurbaşkanlığı Muhafız Alayı
Komutanı olarak görev yapıyordu.
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HAZIRLAYAN: 
MEHMET AKİF ERSOY / SEMANUR POLAT

tv

HABER-DİZİ-SİNEMA-YARIŞMA-SPOR-SİYASET 
01:35 Diriliş Ertuğrul
03:40 Şehirden Uzakta
04:25 Seksenler
06:10 Adını Sen Koy
08:55 Kalk Gidelim
12:15 Şehirden Uzakta
13:15 Seksenler
16:20 Diriliş Ertuğrul
19:00 Ana Haber
19:55 İddiaların Aksine
20:00 Sen Türkülerini Söyle
23:15 Dizi

01:00 Ne Oluyor?
05:00 Gece Haberleri
06:00 A'dan Z'ye
09:00 Gündem
09:30 Tercih Zamanı
10:00 Gündem
13:00 Gün Ortası
14:00 Bugün
15:00 Bugün
17:00 Günlük
18:00 Ana Haber
20:45 Akıl Çemberi

05:30 Sefirin Kızı

07:00 Sefirin Kızı

08:00 Dr. Özgür Koldaş ile Sağlık

Gündemi

09:00 Aramızda Kalsın

11:30 Erkenci Kuş

14:00 Kiralık Aşk

16:00 Sefirin Kızı

19:00 Star Haber

20:00 Dedemin Fişi

22:15 Çok Akustik

01:00 Gece Haberleri
01:30 Gecenin İçinden
02:00 Gece Haberleri
05:45 Gecenin İçinden
06:00 Hafta Sonu Haber
11:50 Doğa ve Biz
12:00 Hafta Sonu Haber
13:00 Hafta Sonu Haber
15:50 Doğa ve Biz
17:00 Hafta Sonu Haber
18:00 Akşam Haberleri
19:45 Ana Haber
21:00 Gündem Özel
23:00 Gün Biterken

00:15 Dinozor Avı
02:30 Poyraz Karayel
04:45 Kavak Yelleri
06:15 Küçük Ağa
07:45 Afili Aşk
09:15 Yaprak Dökümü
11:00 Magazin D Yaz
12:00 Kanal D Haber Gün Arası
13:00 Gelinim Mutfakta
16:00 Aşk-ı Memnu
19:00 Kanal D Ana Haber
20:00 Dönence

00:20 Üvey Anne

06:40 Bir Küçük Gün Işığı

08:00 Kahvaltı Haberleri

10:00 Kardeşlerim

13:00 Gün Ortası

14:00 Aldatmak

17:00 Malefiz

19:00 ATV Ana Haber

20:00 Üvey Anne

01:00 Eşim Benzerim Yok

03:45 Aşk Yeniden

05:45 Her Yerde Sen

08:30 Çalar Saat

10:00 Sen Çal Kapımı

13:00 En Güzel Dönüşüm

14:30 Eşim Benzerim Yok

17:30 Aşk Mantık İntikam

19:00 FOX Ana Haber

20:00 Ruhun Duymaz

22:45 Yaz Şarkısı

00:15 İşte Gelin İşte 
Kaynana
02:30 Kırmızı Oda
04:00 Tuzak
05:30 Canım Annem
07:15 8'de Sağlık
08:30 Kırmızı Oda
11:15 Masterchef Türkiye All Star
16:00 İşte Gelin İşte Kaynana
20:00 Masterchef Türkiye All Star

01:00 Taksim Meydanı
04:30 Haber Bülteni
06:00 Gün Uyanıyor
09:30 10'dan 12'ye
12:00 Haberde Gün Ortası
14:00 Güne Bakış
17:00 Akşam Raporu
19:30 Ece Üner ile Ana Haber 
Bülteni
20:30 Başak Şengül ile 
Doğru Yorum

01:45 Nasipse Adayız

03:30 Feryat

05:30 Aşk Laftan Anlamaz

07:30 Yeşil Vadi'nin Kızı

09:30 Gelsin Hayat Bildiği Gibi

12:45 Kızılcık Şerbeti

15:45 Yeşil Vadi'nin Kızı

18:25 Show Ana Haber

20:00 Güldür Güldür Show

01:30 Açık ve Net
04:00 Haber Bülteni
06:00 Gün Başlıyor
09:00 Para Gündem
11:00 Gün Ortası
14:00 Haber Hattı
16:15 Yolun Başındayken
17:00 HT 360
19:00 Ana Haber
21:00 Türkiye'nin Nabzı
23:00 Gerçek Fikri Ne?

09:00 Haber Merkezi
09:20 Geri Sayım
13:00 Öğle Bülteni
14:00 Öğle Bülteni
14:30 Finans Kafe
14:50 Paranın Nabzı
18:00 Günün İçinden
18:25 Piyasa Ekranı
18:30 Dünyanın Haberi
19:00 Akşam Haberleri
19:15 Ceyda Düvenci İle 
Bambaşka Sohbetler
20:00 Ana Haber

NURGÜL Yeşilçay, sev-
gilisi Necati Kocabay
ile birlikte tatile çıktı.

Tekne tatili yapmayı tercih eden
Nurgül Yeşilçay ile Necati Koca-
bay, keyifli halleriyle dikkat çekti.
Siyah bir mayokini giymeyi tercih
eden Nurgül Yeşilçay, her fırsatta
sevgilisiyle romantik anlar ya-
şadı. Nurgül Yeşilçay ile Necati
Kocabay, 2020'nin yaz aylarında
evleneceklerdi. Pandemi nede-
niyle nikâh masasına oturmayı
erteleyen Yeşilçay ile Kocabay,
geçtiğimiz günlerde "Ne zaman
evleneceksiniz?" sorusuna "Dü-
ğünü mutlaka yapmak istiyoruz
ama hazırlıklarına üşeniyoruz.
Üşenme aşamasını geçemedik.
Bence çok zor bir şey" şeklinde
cevap vermişlerdi.

Öpücüklere boğdu

Nurgül Yeşilçay, Necati Koca-
bay'ı öpücüklere boğdu. Çiftin o
anları objektiflere böyle yan-
sıdı.Nurgül Yeşilçay, esprileriyle
sevgilisinin yanı sıra kendilerine
katılan arkadaşlarını da kahka-
haya boğdu. Nurgül Yeşilçay,
basın mensuplarını fark edince
gülümseyerek eliyle kalp işareti
yapıp karşılık verdi.

SIMGE: 
HOSGELDIN 
Denizli'nin Tavas ilçesinde konser veren Simge Sağın, Galatasaray ile sözleşme imza-
layan Arjantinli futbolcu Mauro Icardi'yi unutmadı. Koyu Beşiktaşlı olan Sağın, “Müzik
birleştiricidir” ifadelerini kullanarak Mauro Icardi'ye “Hoş geldin” diye seslendi

HABERTÜRK'TEN
Atakan Makar'ın ha-
berine göre; SHOW

TV'nin iddialı dizi 'Aile'de rol
alan Nejat İşler, geçtiğimiz gece
Beyoğlu'nda objektiflere yan-
sıdı. Basın mensupları ile ayak-
üstü sohbet eden Nejat İşler,
"Film projem vardı, bitti. Şimdi
tatil dönemindeyiz. Sonrasında
da dizi devam edecek" şeklinde
konuştu. 51 yaşındaki oyuncu,
muhabirlerin "Aşk hayatınız
nasıl gidiyor?" sorusuna, "Şu
anda iş var ağabey" yanıtını
verdi. Nejat İşler, "Sizi bu du-
ruma getiren, böyle olmanıza
neden olan geçmişte yaşadığı-
nız Berrak Tüzünataç aşkı mı?"
sorusu karşısında ise şu cevabı
verdi: 51 yaşındayım. Önümüz-
deki mart emekli oluyorum.
Öyle söyleyeyim. Kolay gelsin.

M auro Icardi, kendisini 3 yıl
boyunca Galatasaray'a bağ-
layan imzayı dün akşam dü-

zenlenen törenle attı. Icardi ile
Galatasaray'ın diğer yeni transferleri,
stadyumdaki 30 bin kişi eşliğinde kut-
landı.Her fırsatta Mauro Icardi'ye hay-
ranlığını dile getiren koyu bir Beşiktaş
taraftarı olan Simge, imza töreninin
düzenlendiği saatlerde 620 kilometre
uzaklıkta ünlü futbolcunun transferini
sahneden kutladı. Galatasaraylı taraf-
tarlar; stadyumda, Simge ise konser
verdiği Denizli'nin Tavas ilçesindeki
konserinde 'Aşkın Olayım'ı Icardi için
seslendirdi. Simge, Mauro Icardi'ye
"Hoş geldin" sözleriyle seslendikten
sonra 'Aşkın Olayım'ı seslendirdi.

Müzik birleştiricidir

Simge, "Koyu bir Beşiktaşlıyım ama
Mauro Icardi ve Galatasaray’ın da kal-
bimde yeri ayrı. Tribünlerde sadece
'Aşkın Olayım'ı değil, 'Öpücem'i de du-
yuyorum. Ne mutlu bana. Müzik bir-
leştiricidir, hepimizi bir araya getirir.
Şarkılar şifadır, mutluluktur" sözleriyle
mesaj verdi. Simge Sağın, geçen
sezon Süper Lig'de şampiyonluğa ula-
şan Galatasaray'ın kutlamalarına katı-
larak Mauro Icardi ile birlikte 'Aşkın
Olayım' şarkısını seslendirmişti.

ICARDİ’Yİ
UNUTMADI

ICARDI!
Önümüzdeki mart
emekli oluyorum

Nurgül Yeşilçay ile Necati Kocabay, tatil
yapmak için Bodrum'a gitti. Tekne tatili
yapan çiftten Yeşilçay, aşka geldi ve
sevgilisini öpücüklere boğdu 

Nejat İşler, Beyoğlu'nda görüntülendi. İşler, eski sevgilisi Berrak
Tüzünataç ile ilgili soruya, “51 yaşındayım. Önümüzdeki mart
emekli oluyorum. Öyle söyleyeyim. Kolay gelsin” yanıtını verdi

Nurgül Yeşilçay aşka geldi



Sarah Sjöström
madalya 
rekorunu kırdı

S arı-kırmızılı kulüp
ile SOCAR ara-
sında 3 yıl için top-

lam 15 milyon
avro+KDV olarak an-
laşma sağlanan ve tüm
branşları kapsayan
sponsorluk, reklam ile

tanıtım hakları sözleşmesiyle ilgili
imza töreni düzenlendi. RAMS
Park'ta düzenlenen imza törenine
Galatasaray Kulübü Başkanı Dur-
sun Özbek, SOCAR Türkiye Üst Yö-
neticisi (CEO) Elchin Ibadov,
sarı-kırmızılı futbolcular Kerem Ak-
türkoğlu, Yunus Akgün ve Lucas
Torreira ile davetliler katıldı.

Avrupa hedefi için önemli

Törende konuşan Dursun Özbek,
çok önemli bir anlaşmaya imza at-
tıkları için mutlu olduklarını belirte-
rek, şunları söyledi: "SOCAR
hepimizin bildiği üzere kardeş ülke-
miz Azerbaycan'ın dünya markası
haline gelmiş çok önemli bir enerji
şirketi. Avrupa'da önemli hedeflere
ilerlediğimiz yolda SOCAR’ın yanı-
mızda olması çok önemli. Bu an-
laşma için SOCAR’a teşekkürlerimi
iletiyorum. Azerbaycan Cumhur-
başkanı Sayın İlhan Aliyev ve Cum-
hurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip
Erdoğan'a bu süreci yakından takip
ettikleri için de teşekkür etmek isti-
yorum. Türkiye’nin en büyük mar-
kası Galatasaray ile SOCAR’ın
birlikteliğinin her iki tarafa da
büyük katkı sağlayacağına inanıyo-
rum. Bu süreç kardeş kulübümüz
Karabağ ile Bakü’de oynadığımız
maçta başladı. Yaşadığımız dep-
rem felaketinin yaralarını sarmak
için onlar da bize desteklerini gös-
terdiler. Bu iş birliğinin rahmetli
Haydar Aliyev’in doğumunun 100.
yılında olmasını da çok önemsiyo-
rum. Kulübümüzün bu anma sebe-
biyle Karabağ’da bir maç ya da
Türk cumhuriyetlerinin katılacağı
bir organizasyon planladığının müj-
desini buradan vermek istiyorum.
Anlaşmamız Galatasaray’a, SO-
CAR’a ve Türk sporuna hayırlı
olsun."

İki devlet tek milletiz

Galatasaray ve Azerbaycan ara-
sında iş birliğinin süreceğinin altını
çizen Özbek, "İki devlet, tek millet-
sek, elbette bizim sportif anlamdaki
birikimlerimizi Azerbaycan ile pay-
laşmamız gerek. Bizim bu birlikteli-
ğimizi, hem tarihsel bağlarımız
hem iki devletin birbirine olan ya-
kınlığının bir simgesi olarak algılı-
yorum. Azerbaycan’da da sportif
faaliyetler belirli bir seviyede. Ka-
rabağ, Şampiyonlar Ligi'nde oynu-
yor. Bu birliktelik elbette takdir
edilmesi gereken bir husus. Kara-
bağ Kulübü ile şunu da görüşüyo-
ruz, diğer branşlarda da bir iş
birliği olarak bunu algılıyoruz. Biri-
kimleri paylaşmanın, tek millet ol-
manın gereklerinden biri olduğunu
düşünerek bu iş birliğinin devam
etmesini diliyorum. Karabağ; Azer-
baycan ve Türkiye için çok önemli
bir konu. Bu konuda Galatasaray

duruşunu göstermek için Karabağ'ı
kardeş kulüp seçmiştir ve Azerbay-
can’daki tüm faaliyetlerini Karabağ
ile geliştirmek niyetindedir." ifade-
lerini kullandı.

GS Store açılacak

Karabağ ile oynadıkları maçta
Azerbaycan'da Galatasaray'a olan
büyük sevgiye bir kez daha tanıklık
ettiklerini aktaran Dursun Özbek,
"Bakü’deki Olimpiyat stadı 65 bin
kişi kapasiteli. Maçta 65 bin kişi
oradaydı. Kaldığımız otelde, otelin
dışında Galatasaray sevgisi inanıl-
maz. Bu sevgi karşısında yapma-
mız gereken bir sürü faaliyet var.
Karabağ ile bunları planladık. Stor-
larımızda Karabağ forasının satışı,
orada yeni Galatasaray Store'ların
açılması… Bu iş birliğinin arka-
sında duracağız." şeklinde konuştu.

Sponsorlar övgüyü 
hak ediyor

"Sponsorların futbolcu transferin-
deki desteği övünülecek bir şey."
ifadelerini kullanan Özbek, "Galata-
saray, Türkiye’nin en büyük sivil
toplum kuruluşu. Galatasaraylı olan
herkes katkı vermek istiyor. Bizi
seven, Galatasaraylı olmasa da Ga-
latasaray’ın başarılarında katkısı
olsun isteyen kuruluşlar bizimle ko-
nuşuyorlar ve destek vermek isti-
yorlar. Bu Galatasaray’ın nasıl bir
marka, nasıl bir kurum olduğunun
en büyük göstergesi. Sponsorları-
mızın iltifatına cevap vermek için
sahada başarılı olmayı seçtik. Bizi
destekleyen sponsorlarımıza büyük
teşekkür ediyorum. Onların da des-
teğiyle Galatasaray, Avrupa'daki
başarı çıtasını daha da yukarılara
çekmiştir. Kazanacağımız Avrupa
kupalarının kutlamalarını aynı coş-
kuyla yapmayı planlıyoruz." değer-
lendirmesinde bulundu.

Süper Kupa için adres
Azerbaycan

Dursun Özbek, "Önceki dönemi-
nizde tribünlerden tepki görmüştü-
nüz. Dün akşam ise 'Büyük başkan'
tezahüratlarıyla tribünler size des-
tek verdi. Neler düşündünüz?” so-
rusuna, şu yanıtı verdi:"Dün statta
hem duygulandım hem de çok gu-
rurlandım. Sadece Galatasaray’a
hizmet maksadıyla yönetimde ol-
mayı talep ettim. Geçmiş yıllarda
edindiğimiz tecrübeler var. Galata-
saray'ı en yüksek yere çıkarmak
için hareket ediyoruz. Taraftarları-
mız da bunun farkında. İlgileri bizi
gururlandırdı. Onlara büyük bir te-
şekkür gönderiyorum. Hizmet arzu-
muz daha da kuvvetlenmiştir.
Merak etmesinler biz Galatasa-
ray’ın neferiyiz, hizmet etmek asli
görevimiz.” Özbek, Fenerbahçe ile
karşılaşacakları Süper Kupa finali-
nin Bakü'de oynanma ihtimaliyle il-
gili yöneltilen soruya,
"Federasyonun vereceği bir karar.
Süper Kupa'nın Azerbaycan'da oy-
nanması çok iyi olur. Bir Galatasa-
raylı olarak Azerbaycan’a gittiğimiz
zaman gördüğümüz ilgi ve alaka,
Türkiye'den farklı değil. Elbette çok

şık olur. Oradaki kardeşlerimizi de
memnun etmiş oluruz düşüncesin-
deyim. Bu konuda ilgili kişilerle te-
masımızı yapacağız. İnşallah olur.”
yanıtını verdi.

Galatasaray ile uzun vadeli
yola çıktık

SOCAR Türkiye Üst Yöneticisi Elc-
hin Ibadov, iki büyük markanın im-
zasının önemine vurgu yaptı"
Türkiye'nin en köklü kulüplerinden
Galatasaray ile bu sezondan başla-
yarak uzun vadeli bir yola çıktık."
diyen Ibadov, sözlerini şöyle sür-
dürdü: "El ele tutuşup daha büyük
başarılar elde etmek için çıktığımız
bir yol olarak görüyoruz. SOCAR’ın
logosu alevi temsil ediyor. Bu alev
kaliteli, yenilikçi hizmet anlayışını
temsil ediyor. Biz bu alevimizle in-
şallah Galatasaray’a Avrupa’da
enerji vermeyi amaçlıyoruz. Bu se-
zondan itibaren Avrupa maçlarında
Galatasaray formasının göğsünde
SOCAR ismini göreceksiniz. Tüm
branşlarda da SOCAR, Galatasa-
ray’ın enerji sponsoru olacak. Gala-
tasaray, bu alevi geçtiğimiz hafta
Litvanya’da ilk defa taşıdı. İnşallah
çarşamba günü güzel bir galibi-
yetle bunu daha uzun vadeli taşı-
mak üzere yola başlamış olacağız.
Her zaman Galatasaray'ımızın ar-
kasında enerji sponsoru olarak dur-
maya devam edeceğiz. SOCAR,
Azerbaycan’ın devlet petrol şirketi.
15 yıldır Türkiye’de faaliyet gösteri-
yoruz. Türkiye’nin en büyük dış ya-
tırımcısıyız. Yabancı yatırımcı
ibaresini kullanmadım, burada ken-
dimizi hiçbir zaman yabancı olarak
hissetmiyoruz. Azerbaycan vatan-
daşları olarak tüm Türk takımlarını
zaten manevi olarak destekliyoruz.
Şimdi logomuzla, alevimizle des-
teklemeye devam edeceğiz."
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Fenerbahçe
için kolay maç
Zimbru Stadyumu'nda saat 20.30'da
başlayacak müsabakayı İrlanda Futbol
Federasyonundan Rob Harvey yönete-
cek. Ülker Stadyumu'nda oynanan ilk
maçtan Ferdi Kadıoğlu, Ryan Kent,
Edin Dzeko, Sebastian Szymanski ve
Joshua King'in golleriyle 5-0 galip ay-
rılan sarı-lacivertliler, rövanş öncesi tur
için avantajlı bir skora elde etti.

İlk maçta sakatlanan Emre yok

Fenerbahçe'nin Zimbru ile oynayacağı
rövanş müsabakası öncesi duyurulan
kadroda sakatlığı bulunan Emre Mor
yer almadı. Sarı-lacivertli ekibin Zim-
bru maçı kafilesi şöyle: Altay Bayındır,
İrfan Can Eğribayat, Furkan Onur
Akyüz, Serdar Aziz, Luan Peres,
Samet Akaydın, Ferdi Kadıoğlu,
Bright Osayi-Samuel, Jayden Ooster-
wolde, Miguel Crespo, İsmail Yüksek,
Mert Hakan Yandaş, Sebastian
Szymanski, Burak Kapacak, Joshua
King, İrfan Can Kahveci, Ryan Kent,
Dusan Tadic, Edin Dzeko, Michy
Batshuayi, Serdar Dursun, Efekan
Karayazı, Bora Aydınlık. Fenerbah-
çe'nin UEFA'ya bildirdiği listede yeni
transferlerden Rodrigo Becao, Umut
Nayir ve Bartuğ Elmaz yer almazken,

Gustavo Henrique, Diego Rossi, Wil-
lian Arao, Joao Pedro, Lincoln Henri-
que, Emre Demir ve Nazım Sangare
de listeye dahil edilmeyen diğer oyun-
cular oldu. Sarı-lacivertliler, tur atla-
ması durumunda bir sonraki turda
Differdange-Maribor eşleşmesinin ga-
libiyle karşılaşacak.

Avrupa'da 256. randevusu

UEFA Avrupa Konferans Ligi 2. ön
eleme turu rövanş maçında bu akşam
Moldova'nın Zimbru takımına konuk
olacak Fenerbahçe, Avrupa kupala-
rındaki 256. mücadelesine çıkacak.
Ülker Stadyumu'nda oynanan ilk kar-
şılaşmayı Ferdi Kadıoğlu, Ryan Kent,
Edin Dzeko, Sebastian Szymanski ve
Joshua King'in golleriyle 5-0 kazanan
sarı-lacivertli ekip, Avrupa kupaların-
daki 96. galibiyetine imza attı. Geride
kalan 255 mücadelede 104 mağlubi-
yet ve 55 beraberlik yaşayan Fener-
bahçe, rakip fileleri 331 kez
havalandırırken kalesinde ise 367 gol
gördü. Fenerbahçe, UEFA Avrupa
Konferans Ligi'nde ilk galibiyetini
Zimbru karşısında aldıÜlker Stadyu-
mu'nda oynanan ilk maçı farklı kaza-
nan sarı-lacivertliler, aynı zamanda

UEFA Avrupa Konferans Ligi'ndeki
ilk galibiyetine de imza attı. İsmail
Kartal yönetimindeki sarı-lacivertliler,
Avrupa futbolunun kulüp düzeyin-
deki üç numaralı turnuvasına ilk ka-
tıldığı sezon, İstanbul'da 17 Şubat ve
deplasmanda da 24 Şubat 2022'de
oynanan play-off turu maçlarında,
Çekya ekibi Slavia Prag'a 3-2'lik skor-
larla yenilerek elenmişti. AA

JaponYa'nın Fukuoka kentinde dü-
zenlenen 2023 Dünya Su Sporları
Şampiyonası öncesi 19 madalyası
bulunan Sjöström, kadınlar 50 metre
kelebekten sonra kadınlar 50 metre
serbest kategorisinde de altın ma-
dalya aldı. İlk kez 2009'da katıldığı
dünya şampiyonalarındaki 21. ma-
dalyasını (12 altın, 6 gümüş, 3
bronz) elde eden 29 yaşındaki
sporcu, ABD'li erkek yüzücü
Phelps'in 20 madalyayla (15 altın, 5
gümüş) 2011'den beri elinde tuttuğu
rekorun yeni sahibi oldu. AA

ZENGIN SPONSOR
GALATASARAY’A
Galatasaray Kulübü, Azerbaycan enerji şirketi SOCAR ile tüm branşları kapsayan sponsorluk anlaşmasına imza attı

Takım kaptanlarından Kerem
Aktürkoğlu, Avrupa'da ba-
şarı hedeflediklerini belirte-
rek, "Kulübümüzün kurucusu
Ali Sami Yen'in Avrupa'da
başarılar kazanma, aynı za-
manda Türk olmayan takım-
ları yenme hedefleri
doğrultusunda desteklerin-
den dolayı SOCAR'a çok te-
şekkür ederiz. İnşallah
hepimiz için çok başarılı bir
Avrupa sezonu olur. Ülkemizi
bundan önceki senelerde ol-
duğu gibi gururlandırdığımız
bir sezon olsun." şeklinde
konuştu. Uruguaylı orta
saha oyuncusu Lucas Tor-
reira ile Yunus Akgün, spon-
sorluğun kendileri için çok
önemli olduğunu belirterek
SOCAR'a teşekkür etti.

Tek hedefimiz
başarıya ulaşmak
Tek hedefimiz
başarıya ulaşmak
Tek hedefimiz
başarıya ulaşmak
Tek hedefimiz
başarıya ulaşmak
Tek hedefimiz
başarıya ulaşmak
Tek hedefimiz
başarıya ulaşmak
Tek hedefimiz
başarıya ulaşmak
Tek hedefimiz
başarıya ulaşmak
Tek hedefimiz
başarıya ulaşmak

Fenerbahçe, UEFA Avrupa Konferans Ligi 2. eleme turu rövanş maçında
bu akşam Moldova'nın Zimbru ekibiyle deplasmanda karşılaşacak

Miha Zajc ile 3 yıl daha
Yeni sezon öncesi transfer
çalışmalarını sürdüren Fe-
nerbahçe, sözleşmesi sona
eren oyuncusu Miha Zajc'la
yeniden anlaştıSarı-lacivertli
kulüpten yapılan açıkla-
maya göre, 4,5 sezondur Fe-
nerbahçe forması giyen
Slovenyalı futbolcuyla 3 yıl-
lık anlaşmaya varıldı. Kulüp
açıklamasında, oyuncunun
sözleşme imzalamak üzere
İstanbul'a davet edildiği be-

lirtilerek, "2023-2024 sezonu
yapılanmasını sürdüren pro-
fesyonel futbol takımızda;
2018-2019 sezonundan bu
yana formamızı giyen oyun-
cumuz Miha Zajc ile 3 yıllık
yeni sözleşme imzalamak
üzere anlaşmaya varılmış-
tır." denildi. Fenerbahçe for-
masıyla toplam 102 resmi
maça çıkan Zajc, bu karşı-
laşmalarda 18 gol atarken 7
de asist yaptı. AA

İsveçli Sarah Sjöström, Dünya
Yüzme Şampiyonası kariy-
erindeki ferdi yarışlarda
kazandığı madalya sayısını
21'e yükselterek ABD'li Michael
Phelps'e ait rekoru kırdı
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Y eni sezonda 2'nci Lig'de
mücadele eden Rubin-
2'nin teknik direktörlü-

ğüne getirilen Gökdeniz
Karadeniz, Demirören Haber
Ajansı'na (DHA) açıklama-
larda bulundu. Tataristan'da
kendisine büyük saygı duyduk-
larını ifade eden teknik adam,
"Burada onlardan biri gibiyim.
Beni çok seviyorlar ve saygı
gösteriyorlar. Özel günlerde
veya kutlamalarda bana göste-
rilen ilgiyi görünce hem kendi
adıma, hem de ülkem adına
gurur duyuyorum. Geçen gün
buraya Senegal Cumhurbaş-
kanı geldi ve beni özel olarak
davet ederek, kendisine for-
mamı hediye etmem istendi.
Kendi adıma ve ülkem adına
büyük gurur duydum" şeklinde
konuştu.

Doğru insanlarla 
doğru proje

Rubin-2 takımının başına
geçme teklifini bir proje kapsa-
mında kabul ettiğini ve Rubin
A takımı ile akademisi arasında
köprü vazifesi göreceklerini
vurgulayan Karadeniz, "Genç-
leri yetiştirip hızlı bir şekilde
Rubin Kazan takımına kazan-
dırmak istiyoruz. Projenin çok
doğru bir proje olduğunu,
meyvelerini kısa sürede alaca-
ğımızı düşünüyorum. İnsanın
efsaneleştiği yerde böyle bir
görevi alması cesaret gerektiri-
yor ama başarılı olmak için ce-
saretli davranmanız gerekiyor.
Doğru insanlarla doğru ve
proje ile başlamak önemli.
Proje beni çok cezbetti ve
umutlandırdı. Efsane olduğum
yerde başlamak hem gurur ve-
rici, hem de mutluluk verici"

diye konuştu.

Türkiye adına 
gurur duyuyorum

Futbol oynadığı dönemde Bar-
celona'ya karşı Avrupa kupala-
rında galibiyet golünü attıktan
sonra dönemin Rusya Devlet
Başkanı Dmitry Medvedev'in
takımı tebrik ederken kendisine
dönerek, "O kahraman Türk
sen misin?" demesinin kendisini
çok mutlu ettiğini ve gururlan-
dırdığını söyleyen teknik direk-
tör, şunları söyledi: "Yurt
dışındasınız, başka bir ülkedesi-
niz ve oraya bir başka ülkenin
Cumhurbaşkanı gelip, efsane
olarak sizin formanızı verme-
nizi istiyorlar. Düşünebiliyor
musunuz? Bu inanılmaz gurur
verici bir olay. Geçmişe dönüp
bakınca burada 11 yıllık bir fut-
bol hayatım var. Rubin Ka-
zan'ın başarısının hepsinde
imzam var. Hem çok sevildim,
hem çok çalıştım. İnanılmaz
gurur duyuyorum. Buraya gel-
diğim ilk yıl Zenit maçını ka-
zanmıştık ve bir röportajda
kupa kaldırmak istediğimi söy-
lemiştim. Trabzon'da oynarken
hep şampiyonluk hedefleri ile
hareket ediyorduk. Burada da
doğal olarak kupa kaldırmak is-
tediğimi söyledim. Başkanımız
bana 'biraz daha mütevazı
cümleler kur Karadeniz' de-
mişti. Ancak galibiyet serisi al-
maya başlayınca herkes
şampiyonluğu konuşmaya baş-
ladı. O zaman iki yıl üst üste
kupa kaldırmıştık. Şimdi de yeni
bir başlangıç ve yine Rubin Ka-
zan'dayım, yine kupa kaldırmak
istiyorum. Sonrasında da kendi
ülkemde bir takım çalıştırarak
başarılı olmak istiyorum." DHA

EfsanE olduğu yErdE
tarIh yazacak

Gökdeniz 
yönetimindeki 

rubin-2 bu sezon 2'nci
lig B Bölgesi 4'üncü

Grup'ta oynadığı 
2 maçta 2 beraberlik
elde ederek 9 takımlı

ligde 6'ncı sırada 
bulunuyor.

Teknik direktörlük kariyerine efsaneleştiği Rubin Kazan'da başlayan Gökdeniz Karadeniz, 
Tataristan'da kendisini sanki “Tataristan kahramanı” olarak gördüklerini belirterek, “Burada 
onlardan biri gibiyim. Beni çok seviyorlar ve saygı gösteriyorlar. Özel günlerde veya kutlamalarda
bana gösterilen ilgiyi görünce hem kendi adıma, hem de ülkem adına gurur duyuyorum” dedi

Yıldızlar tek tek imza attı
Rams Park'ta taraftara açık olarak düzenlenen imza törenine Galatasaray Başkanı Dursun Özbek, Galatasaray 2'nci Başkanı
Metin Öztürk, Galatasaray Sportif A.Ş. Başkan Vekili Erden Timur ile yeni transferler Mauro Icardi, Wilfried Zaha, Cedric
Bakambu, Angelino, Halil Dervişoğlu ile bonservisi alınan Kaan Ayhan ve geçen sezon takıma katılan Nicolo Zaniolo katıldı
FutbolculAr anonsla tek tek sa-
haya çağırılırken, kurulan platformda
sözleşmelere imza attı. Takımın yıldız
ismi Mauro Icardi ailesiyle birlikte sa-
haya gelirken, yıldız oyucunun sahaya
çıkışı sırasında tribünlerde meşaleler
yakıldı.

Bugüne kadar çok
yoğun çalıştık

İmza töreninde açıklamalarda bulu-
nan Dursun Özbek, "Türkiye Cumhu-
riyeti'nin 100 yılında şampiyon olmak
en çok cumhuriyetin yüzü olan Gala-
tasaray'a yakışır demiştik. Bu hedefi-
mize ulaştık. O yüzden mutluyuz,
gururluyuz. Bu başarıda emeği olan
Sportif A.Ş. Başkan Vekili Erden
Timur başta olmak üzere yönetim ku-
rulu arkadaşlarıma, kulüp çalışanla-
rına, teknik heyete, futbolcularıma ve
bizi hiçbir zaman yalnız bırakmayan
sizlere teşekkürlerimi gönderiyorum.
Sizin desteğinizle Türkiye'nin en çok
kıskanılan, gıpta ile bakılan kulübü
Galatasaray olmuştur. Buradaki kala-
balığı ve desteği gören her Galatasa-
raylı'nın benim gibi tarifi imkansız
duygular yaşadığını görüyorum. Ben
ve arkadaşlarım göreve geldiğimizden
bu yana bunun için çalıştık. Amacımız
birlik ve beraberlik içinde eskiden ol-
duğu gibi Galatasaray'ı Avrupa'nın te-
pesine çıkarmak. Çünkü bizim yerimiz
orası. Türkiye'nin ilklerini başarmış
Galatasarayımız'a zirvede olmak her
zaman yakışmış bundan sonra da ya-
kışacaktır. Kurucumuz Ali Sami Yen'in
koyduğu hedefe doğru gideceğiz. Yani
Türk olmayan takımları birer birer ye-
neceğiz. Değerli kardeşlerim başarılı
geçen sezonun ardından plan dahi-
linde çalışmalarımıza devam diyoruz.
Galatasaray'ın yaptığı hamleler sadece
Türkiye'de değil, tüm dünyada takip
ediliyor. Galatasaray'ın gücü, benzer-
siz vizyon ve sizin desteğinizle daha
da iyisini yapacağız. Bundan kimsenin
şüphesi olmasın. Biz geçeceğiz. Gala-
tasaray kalıcıdır. Bunu herkes böyle
bilsin. Dünyanın her yerinde her yaş-
taki taraftarımızın gururla ben Galata-
saraylıyım demesi, bizim görevimizi
en iyi şekilde yaptığımızın kanıtıdır. Bu
görevi bizden sonrakilere devrettiği-
mizde iyi bir şekilde hatırlanırsak ne
mutlu bize. Stadımızda Avrupa şam-
piyonluğunu hep beraber kutlayacağı-
mız günlerin en kısa zamanda gelmesi
dileğiyle yaşasın Galatasaray. Spon-
sorlara da teşekkür ediyorum. Mauro
Icardi yıllık 40 milyon euroluk teklifi
reddederek, sponsorlarımızın 4 mil-
yon Euro'sunu karşıladığı 10 milyon
Euro'ya imza attı. Bu anlattıklarım
nasıl bir süreç yaşandığının en iyi ka-
nıtı. Kendisi bu konularda adı geçme-
sin istese de Erden kardeşim ve Nef
ailesi başta olmak üzere tüm sponsor-
larımız imkansızları başarmak için ya-
nımızda oldular. Sağ olsunlar var
olsunlar" ifadelerini kullandı. DHA

Atletico Madrid Teknik Direktörü Diego Simeone,
milli futbolcu Çağlar Söyüncü'ye yeni takımıyla ilk
kez 11'de görev yaptığı karşılaşmada tam not verdi
Yeni sezon öncesinde Leicester
City'den ayrılarak, Atletico Mad-
rid'e transfer olan Çağlar Sö-
yüncü, yeni takımıyla ilk kez
11'de görev yaptığı maça Manc-
hester City karşısında çıktı. Milli
futbolcunun formasını giydiği
Atletico Madrid, mücadeleden
2-1'lik üstünlükle ayrılırken, 90
dakika sahada kalan Çağlar,
gösterdiği performansla dikkat
çekti.

rekabet çok fazla olacak

Atletico Madrid Teknik Direk-

törü Diego Simeone de karşı-
laşmanın ardından yaptığı
açıklamada, milli futbolcunun
performansını beğendiğini
söyledi. 
Çağlar'ın hızlı ve güçlü bir sa-
vunma oyuncusu olduğuna
dikkat çeken Arjantinli teknik
adam, milli futbolcunun
maçın en iyilerinden birisi ol-
duğunu, yeni sezonda takımda
rekabetin çok fazla olacağını
ve Çağlar gibi futbolculara ih-
tiyaçları olduğunu vurguladı.
DHA

Kasımpaşa kaleci

transfer etti
TFF 2'nci Lig'e düşen Altınor-
du'da forma giyen kaleci Ali Emre
Yanar, Süper Lig ekiplerinden Ka-
sımpaşa ile anlaştı. İzmir ekibinin
transferden bonservis ücreti al-
mayacağı, 25 yaşındaki file bek-
çisinin bir sonraki transferinden
Altınordu'nun yüzde 50 pay elde
edeceği öğrenildi. Kaleci Ali Em-
re'nin 3 yıllık imza atacağı bildi-
rildi.  Altınordu'nun yeni sezon
hazırlıklarında yer almayan ka-
leci Ali Emre'ye Sivasspor da
talip olmuştu.
Altındağ'da futbola başlayıp, Bu-

caspor altyapısından Altınordu
altyapısına transfer olan Ali Emre
Yanar, 2016'da profesyonel söz-
leşme imzaladı. Altınordu forma-
sıyla ilk profesyonel maçına 20
Mayıs 2017'de 1'inci Lig'de Eski-
şehirspor karşısında 89'uncu da-
kikada oyuna girerek çıkan
tecrübeli kaleci, tecrübe kazan-
ması için iki kez kulübün eski
pilot takımı Niğde Anadolu FK'ya
kiralandı. 1'inci Lig'de 67, 2'nci
Lig'de 48 maça çıkan deneyimli
eldiven, ilk kez Süper Lig'de boy
gösterecek. DHA

CHAllenger
KupAsı’nDA
şAmpiyon TürKiye
A Milli Erkek Voleybol Takımı, FIVB Challen-
ger Kupası finalinde Katar’ı 3-2 yenerek şam-
piyon oldu. Katar’ın ev sahipliğinde Doha’da
düzenlenen Challenger Kupası'nda Filenin
Efeleri, finalde Katar’ı 13-25, 25-21, 18-25, 25-
22 ve 9-15'lik ‘lik setlerle 3-2 yenerek mutlu
sona ulaştı. Galibiyet sayısının ardından ay-
yıldızlı oyuncular salondaki taraftarlarla
büyük bir sevinç yaşadı. Milliler, şampiyon
olarak 2024 Voleybol Milletler Ligi’ne katılma
hakkı kazandı.  DHA
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B eyoğlu’nun riskli bölgele-
rinden olan Okmeyda-
nı’nı sağlıklı bir yaşam

alanına dönüştürmek için hayata
geçirilen Okmeydanı Kentsel Dö-
nüşüm Projesi’nde çalışmalar tüm
hızıyla devam ediyor. Projenin bi-
rinci etabı olan Fetihtepe Mahal-
lesi 3550 Ada devam eden
çalışmalarda kaba inşaatların
büyük bir kısmı tamamlandı. Bi-
rinci etabının 2024 yılının ilk çeyre-
ğinde hak sahiplerine teslim

edilmesi planlanan projede ikinci
etap için de çalışmalar başlatıldı.

Şeffaf bir şekilde bilgi veriliyor

Sürecin sağlıklı bir şekilde yürütül-
mesi için Fatih sultan Caddesi
üzerine Okmeydanı Kentsel Dö-
nüşüm Ofisi açıldı. Kentsel Dönü-
şüm Ofisine gelen hak sahipleri
projenin tüm detaylarıyla ilgili şef-
faf bir şekilde bilgilendiriliyor ve
uzlaşma görüşmeleri yapılıyor.
Çevre ve Şehircilik Bakanlığı tara-

fından Beyoğlu Belediyesi’nin kat-
kılarıyla yürütülen projede ikinci
etap çalışmalarına, uzlaşma gö-
rüşmelerinde çoğunluğun sağlan-
dığı bölgeden devam edilecek.

Çalışmalar oldukça önemli

Okmeydanı Kentsel Dönüşüm
Projesi’nin öncelikli hedefinin dep-
reme dayanıklı, daha yeşil, daha
güvenli ve daha huzurlu bir Ok-
meydanı inşa etmek olduğunu be-
lirten Beyoğlu Belediye Başkanı

Haydar Ali Yıldız, “Büyük uğraş-
lar sonucunda Okmeydanı Kent-
sel Dönüşüm Projesini hayata
geçirdik. Birinci etapta çalışmalar
planlandığı gibi sorunsuz devam
ediyor. İkinci etap için de Okmey-
danı Kentsel Dönüşüm Ofisi-
mizde uzlaşma görüşmeleri
devam ediyor. Yoğun da bir ilgi
var. Bu yoğunluğu çalışmaların
daha da hızlandırılması açısından
değerli buluyoruz” dedi. 
HABER MERKEZİ

Kısa bir tatilin ardından dijital platformda
yayınlanacak olan dizisi için hazırlıklara baş-
layan serenay sarıkaya, yeni rolü için saçla-
rını kısaltarak yeni imaj yaptı. Yeni projesi
peruk kullanan güzel oyuncu, setten paylaş-
tığı pozlarla dikkat çekti. Pantolonunu sıyıra-
rak poz veren 31 yaşındaki seranay
sarıkaya'nın paylaşımına saatler içerisinde
yüzbinlerce beğeni geldi. Bazı takipçileri sa-
rıkaya'nın neden pantolonunu indirdiğini sor-
gularken, bazıları ise sarıkaya'nın fiziğinin
güzelliğine vurgu yaptı. HaBER MERKEZİ

Pantolonunu 
NEDEN 
iNDiRDiN?

Okmeydanı Kentsel Dönüşüm
Projesi’nde birinci etap çalışmaları
Fetihtepe Mahallesinde aralıksız
devam ederken bir yandan da 
ikinci etabın başlatılması için
harekete geçildi. Okmeydanı

Kentsel Dönüşüm Ofisi’nde hak
sahipleri projenin tüm

detaylarıyla ilgili şeffaf bir şekilde
bilgilendiriliyor ve uzlaşma

görüşmeleri yapılıyor

Okmeydanı’nda
dönüşüm 
sürüyOr

Serenay Sarıkaya, setten
paylaştığı fotoğraflarla sosyal
medyayı yıktı. 31 yaşındaki
oyuncunun pantolonunu sıyırdığı
pozu dikkat çekerken, yaptığı
paylaşım kısa sürede yüzbinlerce
beğeni aldı. Bazı takipçileri
Sarıkaya'nın neden pantolonunu
indirdiğini sorgularken, bazıları
ise Sarıkaya'nın fiziğinin
güzelliğine vurgu yaptı

Başkan Yıldız, “Bu proje sırf siyasi çıkarlar için
bazı kesimler tarafından asılsız ithamlarla yıllarca
ertelendi ama artık kaybedecek zamanımız yok.
Tüm hak sahiplerine çağrım şudur ki; gelin hep
birlikte bu işi bir an evvel bitirelim ve hem kendi-

mizin hem de sevdiklerimizin can güvenliğini riske
atmayalım. Tüm hak sahiplerimizi Okmeydanı
Kentsel Dönüşüm Ofisimize bekliyoruz. Çalışmala-
rımıza uzlaşmalarını ilk olarak tamamlayan böl-
geden devam edeceğiz” ifadelerini kullandı.

Devam eDeceğiz

Maltepe’de
CAY1LiRA!
Maltepe Belediyesi, Maltepeli vatandaşları zorlaşan ekonomik koşullar
karşısında destekleyen yeni bir çalışmayı hayata geçirmeye hazırlanıyor
MALTEPE Belediyesi’ne 
bağlı tüm sosyal tesislerde
çay satışı ağustos ayı bo-
yunca sadece bir TL olacak.
Kampanyayla vatandaşların
zorlaşan ekonomik koşullar
karşısında sosyal hayattan
uzaklaşmasını önleyerek
uygun fiyatla hizmetlerden

faydalanmaları sağlanacak.
Sosyal belediyecilik çalışma-
ları kapsamında düzenlene-
cek uygulama Zümrütevler
Mahallesi Pir Sultan Abdal
Caddesi No:8’de bulunan 
Seyirtepe Sosyal Tesisleri’nde,
Türkan Saylan Kültür 
Merkezi Kafesi’nde, 

Küçükyalı Adnan Kahveci
Parkı yanındaki Maltepe
Kitap Sevgi Kafe’de ve 
Altayçeşme Mahallesi
Kışlalı Caddesi No:18’de 
bulunan Maltepe Yaşar
Kemal Kültür  Merkezi’nde
geçerli olacak.  
HABER MERKEZİ

Mine Tugay, paylaştığı son
fotoğrafla sosyal medyada
gündem oldu. Kırmızı 
bikinisiyle poz veren oyuncu
takipçilerinden binlerce
beğeni ve yorum aldı
SOSYAL medyayı aktif kullanan 
Mine Tugay, sık sık günlük hayatından
kesitler paylaşıyor. Tugay, son payla-
şımı olan kırmızı bikinili fotoğrafıyla
hayranlarından yoğun ilgi gördü. 
45 yaşındaki oyuncunun paylaşımına
takipçileri, “Kırmızının yakıştığı tek
insan”, “Sen hiç mi yaşlanmıyorsun?”,
“Yıl geçtikçe güzelleşiyor”, “Dünya 
tarihinin en güzel kadını” gibi yorum-
lar yaptı. Mine Tugay, geçen günlerde
bir takipçisinin “Neden hep yalnız-
sın?” sorusuna şu yanıtı vermişti:
“Yalnız kalmayı birçok insana göre
daha çok sevdiğim kesin ama yalnız
değilim. Sadece özel hayatımı 
paylaşmayı sevmiyorum.”

Yaşlanmayan kadın
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